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GSM: 041 / 650 671 www.viking-klima-sp.sij

Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 9. do 20. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410743
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POOBLAŠČENI 
PRODAJALEC

Računovodstvo ASEK
Kajuhova 28, IZOLA 
Tel: 64 00 684 ali 
mbt: 041 716 933 (Almira) 
asekiasiol.net m
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Ambulanta za k 
male živali Lara
Trgovska ulica 4, 6310 IZOLA 
Tel. 05 / 64 01 300

zaželjeno naročanje

SPREMENJEN URNIK
ponedeljek - petek: od 8.00 do 13.00 

in od 15.00 do 18.00 
sobota: od 8.00 do 12.00

Dokler je voda lahko izplavamo
Če padeš v ta bazen nimaš nobene možnosti, da bi izplaval, je ob ogledu čistilne naprave v Kopru 
povedal eden od vodij obrata. K sreči je ta bazen v Kopru, pri nas je samo slaba volja.
(Mef) Izolani smo te dni prejeli ra
čune za vodo in čeprav smo priča
kovali podražitev smo bili v glav
nem kar lepo presenečeni. Kako 
tudi ne, saj podražitev ni bila 100 
ampak tudi 200 odstotna. To pa 
seveda ni mačji kašelj.
Seveda vemo, kriva je naša odlo
čitev, da bomo svoje odplake izva
žali v sosednjo občino. In dobili 
smo evropski denar, dodali nekaj 
državnega in občinskega, zgra
dili črpališče v Izoli, cevovod do 
Kopra in čistilno napravo v nepo
sredni bližini luke. Tudi to ni bil 
mačji kašelj, kje pa.
Nekateri, pravzaprav skoraj vsi 
zdaj trdijo, da niso bili za to vari
anto, a večina naših svetnikov je 
vendarle glasovala za.

Ali je bila rešitev dobra bo pokazal 
čas. Ali je bila cenejša kot lastna 
čistilna naprava, tudi ni povsem 
jasno. Danes marsikdo trdi, da bi 
bilo za nas ceneje, če bi imeli svo
jo čistilno napravo a gotovo bi hi
tro spremenil mnenje, če bi mu to 
nič kaj dišeče podjetje postavili v 
bližini njegove hiše ali vinograda. 
Razpravljanje o tem, kaj bi bilo 
bolje je povsem neumestno. Naj
prej zato, ker nazaj, že zaradi 
evropskega denarja, ni mogoče iti. 
Drugič zato, ker nimamo lokacije 
za takšno napravo, seveda če želi
mo biti turistična občina. In tretjič 
zato, ker bi morali takoj zaposliti 
desetino dodatnih delavcev, od 
tega nekaj strokovnjakov pa še di
rektorja s tajnico in fikusom, kot

je pri nas že v navadi. In na koncu 
bi nas to verjetno stalo ravno toli
ko kot nas stane danes.
Res pa je, da bi bili sami na svo
jem, pa čeprav, oprostite, dreku. 
Pa bi se nam v tem primeru res 
bolje godilo? Ali ste doslej imeli 
občutek, da domače komunalno 
podjetje zadržuje rast cen in se 
obnaša socialno. Seveda ne, saj je 
vendarle gospodarska družba in 
mora poslovati tako kot vse osta
le na tem svetu. In če prihodka 
ne pridela sama ga mora dobiti iz 
proračuna, torej spet od nas.
Zato bo bolje, če se 
pokesamo, ker v nekaj 
letih nismo vsaj posto
pno zvišali cen in nas 
je zdaj doletel ta šok.

60
Mi pravijo Sergio volante, 
zato, ker pri meni vse leti. 

Letijo hiše, natakarji in kapesante, 
leti vse živo, nič ne stoji, 
ker tak je moj Mediteran, 

kot majhen otrok, razigran, 
z borovci kijih maestral gladi, 
z valovi ki se jim tako mudi, 

in ko narišem strašnega hudiča 
je istrska koza maskirana v ptiča. 
In čeprav se mi nikamor ne mudi, 
ta čas nenehno z mano pometa, 

zato pri meni čisto vse leti 
in žal letijo tudi leta.

tel. 05/ 640 42 53 • Industrijska 11 • Izola

mn BANKA KOPER komunala
izda-isola

Obratovalni čas odlagališča Dežurna služba
P0NEDEUEK-PETEK: 8.00 - 19.00 V DELOVNEM ČASU-TEL.: 05/ 66 34 950
SOBOTA: 8.00 - 12.00 IZVEN DELOVNEGA ČASA - TEL.: 041/ 650 882
NEDELJA IN PRAZNIKI: ZAPRTO . .

(24 ur) tel.: 041/650 375
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Vreme ni noben faktor

V ponedeljek je Svet Splošne bolnišnice Izola za novega direktor
ja za obdobje štirih let izmed petih kandidatov izvolil nekdanjega 
predsednika uprave Vzajemne Boštjana Averja. Člane sveta je pre
pričal z najboljšim programom, ki je bolj kot na investicijske projek
te osredotočen na ljudi, torej na paciente in zaposlene. Preden za
čne opravljati delo direktorja, pa mora njegovo imenovanje potrditi 
še vlada. Boštjana Averja so, zaradi domnevno spornih poslov, lani 
razrešili s položaja predsednika uprave Vzajemne. Njegovo imeno
vanje sicer ni naletelo na dober odziv javnosti, zato je tudi vpraša
nje, kako bo v tem primeru ravnal minister Dorijan Mrušič, ki je do 
odhoda v politiko služboval v izolski bolnišnici.

V organizaciji Osnovne šole Dante Alighieri in ob sodelovanju dru
gih dveh izolskih osnovnih šol in vseh vrtcev ter ob prisotnosti star
šev, učiteljev, vzgojiteljev in predstavnikov društev starejše genera
cije so v soboto pripravili Dan druženja treh generacij. Približno 
400 ljudi je, kljub dežju, sodelovalo na pohodu okoli Izole, sledil je 
še kulturni program in predstavitev gasilcev iz GD Korte.

Sobotno slabo vreme je ponagajalo tudi organizatorjem in udeležen
cem prireditve “Motoristi motoristom”, ki je bila vadišču na Rudi. 
Med udeleženci je sta bila tudi Urška Turnšek, evropska prvakinja 
v dirkanju z motorji in pater Niko (v ozadju).

Letošnja, že sedma Marinada, je tokrat potekala prav na “pescano Zof
ko”, a kljub slabi vremenski napovedi se je regate udeležilo 86 posadk, 
med katerimi sta bila tudi dva maksija, in sicer zmagovalni Veliki Vihar
nik z Dušanom Puhom in drugouvrščeni Shining Uroša Žvana. Med poto
valnimi jadrnicami pa je zmagal izolski Scorpio z Iztokom Krumpakom

Izredno lepo je bila obiskana sobtna otvoritev razstave še nepred- 
stavljenih del pokojnega izolskega slikarja Borisa Benčiča, v Sončni 
dvorani. Javni sklad, ki je pripravil razstavo v sodelovanju s sorodni
ki slikarja, je otvoritev dopolnil z nastopom skupine Zebra imago, 
ki je zaigrala po več kot petnajstih letih, in še nekaterih obalnih gla
sbenikov ter z ekranizacijo enega zadnjih intervjujev s slikarjem, ki 
ga je pripravila novinarka Radia Koper, Neva Zajc.

Deževna sobota je grozila tudi mladoporočencem, vendar so jo dobro od
nesli in Manziolijeva palača je gostila kar dve izolski poroki. Najprej sta se 
poročila Urška Peternelj in Darko Čavar, sicer nogometaš MNK Izola, za 
njima pa še Cinzia Jurič in Mirko Orlač. Ker je Cinzia flavtistka izolskega 
pihalnega orkestra, Mirko pa dirigent tega orkestra ju je na skupno pot po
spremil kar orkester z Mandelsonovo poročno koračnico.

MANDRAČ je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1,6310 Izola, TRR: 1010 0002 9046 354 
tel. 05/ 640 0010, fax. 05/ 640 00 15, 
elektronski naslov: http://www.mandrac.si; 
email: urednistvo@mandrac.si 
Odgovorni urednik: Aljoša Mislej
Uredništvo: Aljoša Mislej, Darjan Gorela, Boštjan Mejak, Žarko Kovačič, Drago Mislej, 
Marjan Motoh (karikaturist), Saša Stepanov (foto), Edvard Dečman (foto) 
tehnični urednik: Davorin Marc email: sektor.tehnika@ mandrac.si 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 1,20 EUR. / Polletna naročnina: 29 EURO.
Založnik: GRAFFI! LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010 / Prelom: Graffit Line 
Vpis v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.
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Kegljišča namesto zaklonišča
Takoimenovano zaklonišče ob športni dvorani v Kraški ulici je že četrt stoletja nedokončano, 
brez brez prave koristi za tistega, ki ga je gradil in za izolsko občino, ki je v teh letih imela 
veliko idej pa malo rešitev. Se zdaj obeta javno zasebno partnerstvo?

Četrtek, 20. maj 2010, št. 860
-----------------------------------------------------------------------------------------------Kaj pa če bo vojna? --------------------------------------

Zgodovina objekta s fotografije 
je zelo razgibana in vendar se v 
več kot dveh desetletjih z njim 
ni zgodilo pravzaprav nič. Edina 
sprememba je ta, da je nedokon
čan objekt dobro nagrizel zob 
časa in velika vlaga, tako da ga 
bo najverjetneje treba prej zruši
ti kot nadaljevati z gradnjo. 
Gradnje zaklonišča se je okrog leta 
1988 lotilo podjetje Galeb. Marjan 
Jovanovič, eden od direktorjev v 
Galeb Group, se spominja, da so 
se gradbenih del oziroma izkopa
vanj za objekt, ki naj bi formal
no bilo zaklonišče, najprej lotili 
navdušenci, ki so tam nameravali 
urediti prostor za kegljišče. Ven
dar so se ob izkopavanjih začele 
težave, tako da so nastale okvare 
na sosednjem objektu in takrat je 
predsednik izvršnega sveta, Bran
ko Mahne, prosil njihove projek
tante in gradbince, naj sanirajo 
stanje. To so tudi storili, vendar 
niso gradili zaklonišča ali keglji
šča ampak so le zgradili betonski 
objekt, katerega vsebino bi lahko 
dorekli kasneje. Takrat so se tudi 
vpisali v zemljiško knjigo in tako 
so dejansko lastniki zemljišča in 
objekta, ki pa jim doslej ni prina
šal ničesar, hkrati pa ves ta čas ni 
bilo prave priložnosti za pogovor 
o tem, kaj sploh narediti s to be
tonsko strukturo.
Razprava ob sprejemanju odloka 
o prostorsko ureditvenih pogojih 
“ob mestnem stadionu” je razkri
la, da obstajajo nove zamisli glede 
reševanja te problematike. Prav
zaprav gre za ideje o nagradnji 
prizidka ob športni dvorani in 
hkratno nadzidavo že omenje
nega nesojenega zaklonišča.

Športni hostel in stanovanja
Barbara Miklavc, vodja oddelka 
za urbanizem je potrebo po spre
jetju tega prostorskega dokumenta 
utemeljila tudi s tema posegoma, 
podžupan Darko Grad pa je neu
radno povedal, da se z Galebom 
dogovarjajo o razrešitvi tega dol
goletnega problema tudi v obliki 
javno zasebnega partnerstva.
V prostorskem dokumentu je na
mreč dovoljena nadzidava prosto
rov zahodno ob športni dvorani 
(tribune, servisni prostori ipd.) po 
preselitvi gasilcev na drugo loka
cijo. Gre za prizidek v katerem so 
zdaj klubski prostori. Dokument 
pa omogoča tudi ureditev in nad
zidavo nedokončanega objekta 
ob Kraški ulici (t.i. zaklonišča), do 
etažnosti K+P+M . Namembnost 
objekta je poslovna (npr: hostel, 
knjižnica, ipd) in stanovanjska 
oziroma kombinacija naštetih 
programov, s prostori za športne 
dejavnosti v kleti.

Nadgradnja prizidka na zahodni 
strani dvorane (pri gasilcih) la
stniško ni problematična, vse v 
zvezi z nadzidavo t.i. zaklonišča 
pa mora občina seveda dogovarja
ti z lastnikom zemljišča in objekta. 
V Galebu pravijo, da jih zanimajo 
vse pobude v zvezi s tem objek
tom, vendar pa je za realizacijo ka
terekoli potrebno kar nekaj časa, 
zagotovo pa se nič ne bo zgodilo 
prej kot v letu dni. Medtem so na
mreč tudi lokalne volitve in sami 
ne bi radi postali del predvolilnih 
aktivnosti.
Glede na povedano lahko zaklju
čimo, da je zdaj možna povsem le
galna nadzidava prizidka in zaklo
nišča ob športni dvorani. Ali se bo 
to res zgodilo in na kakšen način 
pa bo pokazal čas. In če vemo, da 
Galeb ni ravno naiven pogajalec 
v poslovnih dogovorih je pot do 
javno zasebnega partnerstva v pri- 
mru zaklonišča, še dolga. d.m.

Tretjeuniverzitetni piknik
Danes, v četrtek, 20. maja se bodo 
v Simonovem zalivu srečali pred
stavniki, predavatelji in študentje 
vseh treh obalnih univerz za tretje 
življenjsko obdobje.

Začetek srečanja je predviden za 
10.00 uro, ko je, po medseboj
nem spoznavanju, že predvideno 
razporejanje za športne igre, še 
pred tem pa bodo predsednice 
treh društev slovenske obale pred
stavile delovanje svojih društev, 
nato pa bo sledil kratek kulturni 
program. Nastopili bodo pevski 
zbori in recitatorji iz vseh treh 
občin, na koncu pa bodo zapeli 
tudi vsi skupaj. Pripravili so tudi 
nastop telovadnih skupin Kopra in 
Izole, potem pa se bodo pomerili v 
različnih športih, od balinanja do 
orjentacijskega pohoda.
Srečanje bodo zaključili s kosilom 
in druženjem ob družabnih igrah.

MOŠriKPhf
Parecag 31, tel.: 05 672 20 10

VELIKA IZBIRA OKRASNIH RASTLIN:
za parke, vrtove, cvetlična korita...

SADIKE:
pelargonij, 
verben, daliet, 
enoletnic....

i
Sečovlje\ Parecag

Tudi vkopano parkirišče?
Sprejeti PUP za območje stadiona 
na tem delu (ob športni dvorani) 
omogoča tudi ureditev in prenovo 
otroškega igrišča in parka ter nove 
zasaditve.
Objektu Kraška 1 (stara železniška 
postaja) je možna sprememba na
membnosti iz poslovno stanovanj
skega v poslovni objekt. Obstoječe 
lope in pomožni, enostavni in neza
htevni objekti ob Kraški 1 so predvi
deni za rušenje.
Dovoljena je gradnja pokritega vko
panega parkirišča pod večnamen
skim športnim igriščem ob Kraški 
ulici ter večnamensko igrišče seve
rozahodno od pešpoti, ki povezuje 
Bazoviško ulico mimo športne dvo
rane s stadionom.
Objekt Kraška 3 (stanovanjska pri
tlična hiša) ostaja v obstoječih gaba
ritih brez širitev in večanja kapacitet, 
z možnostjo vzdrževanja objekta.

Razpis za prodajna mesta
»V Mandraču številka 859 se je av
tor pri pisanju članka »Sami kraj
šamo sezono« oprl na nepreverje
ne podatke, ki se tičejo 'Javnega 
razpisa za oddajo prodajnih mest 
v najem za leto 2010'.
Avtor namiguje, da mu »ni zbežalo 
dejstvo, da sta dva najemnika pro
dajnih mest že pričela z delom, 
čeprav razpis še ni končan...«, 
dejansko pa imata oba najemnika 
drugo pravno podlago za uporabo 
javne površine (Odločba o upora
bi javne površine), ki je povsem 
neodvisna od omenjenega razpi
sa, tovrstna praksa pa se uporablja 
predvsem za obdobja, v katerih 
Javni razpis za oddajo prodajnih 
mest ni objavljen.
Poleg omenjenega se avtor sprašu
je o smiselnosti »oddajanja le za 
tri mesece«, pri tem pa ne navede, 
da se prodajna hišice na Lonki od
dajajo za obdobje enega leta, da 
je najemnina simbolična in da bo 
tamkajšnja ponudba vključevala 
le izdelke domače obrti.
Sicer pa je potrebno poudariti, da 
že sedanji najemniki niso izkazali 
želje po daljšem najemu prodaj
nega mesta, vsekakor pa se bomo 
na Občini potrudili, da bi najemo
jemalce prodajnih mest še naprej 
spodbujali k čim daljšemu obdo
bju najema ter posledično k pope
stritvi turistične ponudbe mesta.«

Služba za odnose z javnostmi 

Občine Izola
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Cenovni šok
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Fekalije trikrat dražje od vode
Izolani so v finančnem šoku. Položnice za plačilo vode, ki vključujejo tudi kanalščino, so prinesle jezo v 
marsikatero gospodinjstvo, nekatere pa so celo spravile tudi v težave. Tudi če ne porabite niti litra vode 
boste, če imate vodni priključek in kanalizacijo, mesečno plačali okrog 12 Eurov vzdrževanja in omrežnine.
Na izredne podražitve kanalščine 
smo v Mandraču že pisali in opo
zarjali na cenovni šok, zdaj, ko so 
prišli računi pa so nekateri zelo 
presenečeni.

Razlogov za presenečenje je seveda 
dovolj, saj so nekateri, posebej tisti 
z majhno porabo vode, dobili raču
ne, ki so bili višji tudi za 200 odstot
kov in več. Kako je to mogoče, ko pa 
so predstavniki Komunale razlagali, 
da bo povečanje približno 120 od
stotno. Tudi v uredništvo smo imeli 
kar nekaj težav, preden smo se, tudi 
s pomočjo “jeznega občana” ing. 
Aleksandra Slekovca, dokopali do 
bistva novega sistema obračunava
nja kanalščine.
Najprej je treba pojasniti, da v obči
ni Izola kar nekaj let nismo korigira
li cen kanalščine in zato je tokratni 
skok tako visok. Povod za povišanje 
pa je seveda začetek delovanja sku
pne čistilne naprave v Kopru, ki smo 
jo zgradili tudi s pomočjo evropskih 
sredstev in v kateri se zdaj čistijo 
tudi izolske fekalije, ki do tja potu
jejo po ceveh vzdolž ceste Izola - 
Koper, preko Bonifike vse do Luke 
Koper, kjer je čistilna naprava. 
Seveda moramo uporabniki plačati 
uporabo cevi po Izoli, vse do črpa
lišča nasproti stadiona, pa transport 
fekalij po ceveh do čistilne naprave 
in potem še samo čiščenje teh feka
lij. Ta znesek seveda ni majhen am
pak je skoraj trikrat večji od znesk 
za plačilo vode.

Z zaprto vodo račun za 12 €
Gospodinjstvo s stanovanjem v 
starem delu mesta, ki porabi 4 m3 
vode na mesec plača vodo z vzdr
ževanjem vodovoda vred, približno 
7,5 Eura, za kanalščino pa okrog 21 
Eurov oziroma skoraj trikrat več kot 
za vodo. Z večjo porabo se razmerje 
sicer spreminja in pri večjih porab
nikih je razlika v ceni manj opazna, 
saj fiksni stroški kanalščine ostajajo 
nespremenjeni.
Tudi če v mesecu dni ne boste pora
bili niti litra vode, boste morali pla
čati okrog 3,5 Eura vzdrževalnine za 
vodovod in 8,5 Eura omrežnine za 
kanalizacijo, kar pomeni, da boste v 
vsakem primeru prejeli račun v viši
ni 12 Eurov, kar seveda ni malo.

Kakšen vodomer imate?
Marsikdo doslej niti ni natančno 
pregledal računa z vodo, ki vklju
čuje tudi kanalščino, še manj pa je 
verjetno tistih, ki so vedeli kakšen 
vodomer oziroma števec za vodo 
imajo v stanovanju, hiši ali bloku. 
Zdaj bo gotovo drugače, saj je zne
sek za plačilo kanalščine še kako 
odvisen od vrste vodomera, ki ga 
imate v stanovanju ali stavbi. 
Pravilnik, ki ga je že pred časom 
sprejela vlada in je tudi osnova za 
izračunavanje stroškov oskrbe z 
vodo in kanalščine, loči kar osem 
vrst od DN 13 do DN 150, kar dejan
sko pomeni profil vodovodne cevi. 
V stanovanjih naj bi imeli v veliki 
večini DN 13, v tovarnah pa DN 150, 
kar pomeni, da plačajo omrežnine 
in vzdrževalnine 100 krat več kot ti
sti z najtanjšim profilom. Podatke o 
vodomerih ima Rižanski vodovod in 
tako se pojavlja kar nekaj nejasno
sti oziroma vsaj površnosti ali celo 
napak.

Nekaj čudnih obračunov
Na računih uporabnikov z vodome
rom DN 13 je zapisano P15, obračun 
pa je za DN 13. Nekateri stanovalci 
so presenečeno ugotovili, da jim je 
Rižanski vodovod vgradil vodomer 
z večjim profilom, čeprav za to ni 
nobene potrebe. Dogaja se celo, da 
so nekateri dobili obračun vodarine 
za DN 13, obračun kanalščine pa za 
DN 20.
Zelo nenavadne izračune smo za
sledili v gradivu JP Komunala, kjer 
smo v tabelah s prikazom oblikova
nja cen med drugim ugotovili, da je 
1 x 4.638=4.638,40 in 2.50x22=56. 
Prav tako ni jasno, zakaj so na Ko
munali pripravili simulacijo obliko
vanja cen za gospodinjstvo ki porabi 
kar 22 m3 vode mesečno.

Pojasnila brez odgovorov
Javnemu podjetju Komunala smo 
naslovili še nekaj vprašanj v zvezi z 
obračunavanjem kanalščine in dobi
li naslednje odgovore:
- V tabeli “omrežnina pri čiščenju” 
(stran 5) izračun znaša 3,0283 Eur 
na mesec, v predlogu za OS je 3,4047. 
Ali so svetniki sprejeli sklep z napa
ko ali gre za kaj drugega?
- Odgovora nismo prejeli.
- Ali je podatek o številu posame
znih vrst vodmerov točen in kdo 
ga je posredoval?
- Iz tabele je razvidno, da je vir po
datkov Rižanski vodovod Koper 
d.o.o.

- Ugotavljamo, da stanovalci v 
nekaterih blokih z enim samim 
števcem, vsi skupaj plačajo toliko 
omrežnine kot tisti z lastnim štev
cem. Kako to?
- V odgovoru so nam pojasnili, kako 
se izračunava omrežnina, nismo pa 
izvedeli zakaj prihaja do teh neso
razmerij.
- Kako bo s plačevanjem kanalšči
ne na podeželju.
- Tisti prebivalci na podeželju, ki so 
priključeni na sistem javne kanali
zacije Občine Izola (Cetore, Korte), 
bodo plačevali kot ostali priključeni 
prebivalci v občini Izola, razen pri
ključenih prebivalcev iz območja 
Malije in Mala Seve, ki so priključe
ni na čistilno napravo Piran.
Lastniki objektov na podeželju, ki 
so priključeni na obstoječe greznice 
in lastne male komunalne čistilne 
naprave, bodo do oblikovanja no
vih cen, storitve plačevali kot do se
daj, torej okoljsko dajatev mesečno 
glede na kubični meter porabljene 
vode, odvoz odplak pa po opravljeni 
storitvi.
- Kdo bo plačal odpadne vode, ki se 
stekajo s streh in kdo bo plačeval 
vodo, ki se steka s hriba in s cest?
- Do izdelave evidenc streh, s kate
rih se padavinska odpadna voda od
vaja v javno kanalizacijo, se odvaja
nje in čiščenje padavinske odpadne 
vode s streh ne zaračunava. Sicer pa 
je v ceni storitev odvajanja in čišče
nja odpadne vode tudi odvajanje in 
čiščenje odpadne vode z javnih po
vršin. D.M.

MANJŠA

HIŠNA POPRAVILA
in VZDRŽEVALNA DELA

Lauriano Stefančič s.p.
MOB.. 040/ 624 - 225 
MOB.: 041/ 703 - 927

Jezni občan pojasnjuje
Obračun po novem bazira na določilih Pravilnika o metodologiji za 
oblikovanje cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih 
služb varstva okolja, ki se je pričel uporabljati s 1. januarjem 2010. 
Osnovna ideja, ki jo pravilnik določa je, da je treba vsako storitev 
razdeliti na posamezne faze dela in obračuna in sicer na samo stori
tev in amortizacijo potrebne opreme za to storitev.
V praksi to izgleda tako-le:
Rižanski vodovod mora pridobiti vodo, jo črpati ali kupiti, mora jo 
obdelati in pripraviti za dobavo potrošnikom, mora imeti transportne 
cevovode, vmesne vodohrane, vodomere in ustrezne priključke. 
Komunalna podjetja morajo prevzeti odpadno in atmosfersko vodo. 
Za to morajo imeti cevno kanalizacijsko omrežje z ustreznimi priključ
ki na objekte in mora imeti na koncu ustrezno čistilno napravo, da lah
ko to odpadno vodo spusti v vodotok ali morje.
Po zakonodaji EU je treba vse te dejavnosti združevati v ustrezne obra
čunske skupine, ki so naslednje:

VODOVOD
Pridobivanje vode, kupovanje vode in čiščenje vode se obračuna po 
izračunani ceni, ter v porabljeni količini vode v €/m3,
Transportne poti - cevovodi, vodohrani, priključki so elementi, ki jih 
je treba zgraditi in vzdrževati ter nadomeščati - predstavljajo stroške 
vzdrževanja in se obračunajo v € v odvisnosti od števila dni porabe 
teh cevovodov. RV imenuje to - amortizacija.
Država je pristavila svoj lonček v takoimenovanem vodnem povračilu 
v € / m3 v odvisnosti od porabljene vodovodne vode.

ODPADNEVODE
Odvajanje komunalnih voda.
Obračuna se v m3 in v odvisnosti od porabljene vodovodne vode.
Čiščenje komunalnih voda.
Obračuna se v m3 in v odvisnosti od porabljene vodovodne vode.
Omrežnina
Omrežnina odvajanja predstavlja nadomestilo za investicije cevovod
nega kanalizacijskega omrežja. In se obračuna v mesečnem znesku v € 
in v odvisnosti od velikosti vodomera (števca za vodo).
Omrežnina čiščenja predstavlja nadomestilo za izvršeno čiščenje v či
stilni napravi in se obračuna v mesečnem znesku v € in v odvisnosti od 
velikosti vodomera.



M uim w 5

Plaža v Simonovem zalivu bo 
lepša za 40 tisočakov
Toliko bodo namreč vložili lastniki v pretlakovanje dela plaže, ki je povezan s sprehajalno. Dela bodo 
predvidoma končali še v tem mesecu. Za vstop na plažo bo treba tudi letos plačati vstopnino. Sosedje 
pa se jezijo zaradi hrupa ob različnih prireditvah.

Četrtek, 20. maj 2010, št. 860
----------------------------------------------------------------------------------------------------- Predsezono--------------------------------------

Prišla je pomlad in čas je, za pomlad
no čiščenje. Tega se držijo tudi tisti, 
ki jim skrb za videz našega mesta 
pomeni plačo, kot tudi tisti, ki od vi
deza le tega živijo. Turizem vendarle 
ni samo morje in sonce, je tudi pla
ža, sprehajalna pot, gostinski lokali, 
nočni klubi, “open-air" koncerti in 
raznorazne prireditve.

Podobnega mnenja so tudi pri ho
telih San Simon, saj so se ravno 
pred začetkom letne sezone odlo
čili za estetski poseg v del plaže v 
Simonovem zalivu.
Vodja hotelov Simonov zaliv Dean 
Kocjančič je za Mandrač povedal, 
da so se odločili za sanacijo “spre
hajalnega” dela plaže, ki je bil že 
hudo dotrajan, še dodatno pa ga 
je obremenilo marčevsko neurje. 
Za pretlakovanje pa so se odločili 
tudi zato, da ne bi prehudo pose
gli v sedanje stanje. Kocjančič je 
povedal, da bodo s tem pretlako-

vanjem poenotili plažo s spreha
jalno potjo in zagotavlja, da bodo 
esteti tako prišli na svoj račun.

San Simon pod Modro zastavo
Sicer je tudi letos plaža San Simo
na dobila Modro zastavo. Gre za

priznanje evropskega formata, ki 
ga vsako leto upravljalcem marin 
in kopališč ter lokalnim oblastem, 
ki izkazujejo posebno skrben od
nos do lastnega ter širšega oko
lja, podeljuje Društvo za okoljsko 
vzgojo Evrope v Sloveniji. Da gre 
za uveljavljen in cenjen ekološki 
znak dokazuje tudi priznanje, ki 
ga je programu Modra zastava po
delil nemški organizator potovanj 
TUI na turistični borzi v Berlinu v 
letu 2001, za “svojega” pa sta ga 
prevzeli UNEP (okoljski program 
Združenih narodov) in svetovna 
turistična organizacija.
V letošnjem letu je potekal že še
stnajsti razpis za Modro zastavo.
V vseh teh letih je društvo D oves 
tako v Sloveniji podelilo 107 Mo
drih zastav in preko 100.individu
alnih Modrih zastav za lastnike ali 
uporabnike čolnov in jaht.
Prvo letošnjo slovensko Modro 
zastavo in svečano podelitev pre
ostalih sedmih Modrih zastav, je 
društvo izvedlo v okviru navtič
nega sejma Internautica, v por
toroški marini. Preostale Modre 
zastave bodo dvignili najkasneje 
do 30. junija 2010, vendar ne pred 
začetkom kopalne sezone za po
samezno kopališče.
Čez vse leto pa marine z Modro 
zastavo ponujajo t.i. individualno 
Modro zastavico, ki jo s podpisom 
posebnega okoljskega kodeksa, la
hko pridobijo vsi lastniki ali upo
rabniki plovil za prosti čas. Na tak 
način želijo neposredno vplivati na 
ekološko osveščenost čim večjega 
števila ljudi, še posebej tistih, ki 
lahko neposredno vplivajo na one
snaženost morja v najširšem pome
nu besede in pripadajoče obale.
V letošnjem letu se bo v Sloveniji 
podelilo osem Modrih zastav, šest 
za naravna kopališča in dve za 
marine. Poleg plaže v San Simonu 
se z Modro zastavo v Izoli lahko 
pohvalijo tudi v izolski Marini.

Država je tudi tu pristavila svoj lonček - okoljska dajatev onesnaževa
nja okolja obračuna se v € na količino porabljene vodovodne vode. 
Druga državna dajatev pa je DDV v višini 8,5 %.
Obračuna se na vse izračunane vrednosti.

Trenutne cene v Izoli (veljajo do konca leta)
STORITVE (cena odvisna od porabe vode)
VODARINA: 0,8160 €/m3 + 8,5 %
KANALŠČINA: odvajanje 0,8605 €/m3 + 8,5 %

čiščenje 0,5175 €/m3 + 8,5 %

VZDRŽEVALNINE - OMREŽNINE (strošek je odvisen od vodomera)
VODOVOD: vzdrževalnina vodovodne infrastrukture
KANALŠČINA: omrežnina za odvajanje in omrežnina za čiščenje 
DRŽAVNE DAJATVE (cena odvisna od porabe vode)
VODNO POVRAČILO: 0,0922 €/m3 + 8,5 %
OKOLJSKA TAKSA: 0,0528 €/m3 + 8,5 %

Pomagate si lahko z naslednjo tabelo

TABELA - VZDRŽEVANJA ZA VODOVOD IN OMREŽNINA ZA KANALIZACIJO
1 2 3 4 5 6 | 7

Zap.
Štev.

Vodomer Pretok
m3/h

Faktor za 
omrežnine 

vzdrževalnine

Vodovod
€/dan

Kanalizacija 
€ / mesec

odvajanje čiščenje
i. DN 13 3 1,00 0,1112 4,4251 3,4047
2. DN 20 5 1,67 0,1857 7,3899 5,6858
3. DN 25 7 2,50 0,2780 11,0627 8,5228
4. DN 32 12 4,00 0,4448 17,7004 13,6188
5. DN 40 20 1 6,67 0,7417 29,5154 22,7093
6. DN 50 30 10,00 1,1120 44,2510 30,4047
7. DN 80 100 33,33 3,7063 147,4886 113,4787
8. DN 100 150 50,00 5,5600 221,2539 170,2350
9. DN 150 300 100,00 11,1200 442,5100 340,4700

1 ta vodomer v Pravilniku ni naveden uvaja ga pa predlog Komunale Izola.
Opozorilo: Tabela upošteva samo fiksne stroške
Na računu preverite kateri vodomer imate (stolpec 2), pomnožite 
Vodovod (S) s številom dni v mesecu, prištejte odvajanje (6) in či
ščenje (7) ter vse skupaj pomnožite s faktorjem (stolpec 4) in dobili 
boste fiksni znesek, ki ga boste morali plačati.
Razlika do končne cene pa je odvisna od tega, koliko vode boste tisti mesec porabili.

Plaža ne bo zastonj
Uživanje na “modri” plaži pa po 
vsej verjetnosti ne bo zastonj, saj 
naj bi obveljal lanskoletni režim. 
Nič ne kaže, namreč, da bi se na 
Občini odločili za subvencionira
nje plažnih užitkov svojim obča
nom, preprosto zato, ker Občina 
sredstev za to kakopak nima več. 
Obveljal bo sicer še vedno prost 
vstop za najmlajše, govora pa je 
še o nekaterih posebnih paketih 
in morda bo prišlo še do kakšnega 
presenečenja, a zaenkrat naj osta
ne pri tem.
Vodja hotelov Simonov zaliv Dean 
Kocjančič je posebej zadovoljen s 
priljubljenostjo Wellness centra v 
hotelu Mirta, ki je, poleg turistov, 
privabil tudi veliko število doma
činov, posebej v izvensezonskem 
času, kar ima še posebej veliko 
težo. Še vedno pa so aktualni načr
ti za širitev hotelov Simonov zaliv 
na mesto sedanjih teniških igrišč, 
kjer naj bi po načrtih zgradili ho
tel v podobi najnovejšega hotela 
Mirta, a do realizacije le-tega bo 
preteklo še nekaj vode.
Sicer v Hotelih Simonov zaliv 
pričakujejo “normalno” sezono, 
v primeru, da bi se vreme naše
mu mestu tudi letos nasmehnilo, 
pa še kaj več, kot le “normalno”. 
Težko pa bo sezona tako dobra, 
kot je bila lanska, “recesijska” se
zona, ko so postavili skoraj rekord 
po številu nočitev.

Turizem je tudi hrup
V začetnem zapisu smo omenili 
tudi nekaj posebnosti turističnega 
mesta, med te pa sodi tudi, hoteli 
ali ne, hrup. V tem primeru hrup 
predstavlja sobotne, že tradicio
nalne koncerte na plaži v Simono
vem zalivu, ki vsak konec tedna 
privabljajo številne obiskovalce 
s kontinenta, tistim, ki pa že do
pustujejo v Izoli pa predstavljajo 
dobrodošlo razvedritev. Seveda pa 
obstaja še druga plat zgodbe, in ni 
malo tistih, ki jim ta kitarski hrup 
v poznih nočnih urah nažira živce. 
Celo do te mere, da so se lani v ve
likem številu zglasili pri varuhinji 
človekovih pravic Zdenki Čebašek 
Travnik, ko je ta svoje dolžnosti 
opravljala v našem mestu. Zani
mivo je tudi, da je bilo teh še več, 
kot tistih, ki so se zglasili zaradi 
stanovanjskega problema. Torej ni 
to problem, ki bi ga lahko kar pre
zirali. Za dobro voljo vseh, tistih, 
ki v mesto pridejo le za kakšen te
den dni, in tistih, ki tukaj živimo 
skozi celo leto. Konec koncev, za 
tisti teden dni smo vsi prebivalci 
Izole. AM



Slika je lepa ampak tona ni!
Veliko število gledalcev lokalnega televizijskega kanala protestira, ker ne morejo 
spremljati sej občinskega sveta. Sliko sicer imajo, tona pa največkrat ne, tam kjer ga 
imajo pa je strašno šibek. Ali so krivi nesporazumi med Elto in Livadami?
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-------------------------------------------------------------------------------------- Prenosi sej občinskega sveta--------------------------

Neposredni prenosi občinskih sej 
so nam prinesli neko čisto posebno 
politiko, oziroma predstavitev le-te. 
Od trenutka, ko so se pred nekaj leti 
prenosi začeli na obalni televizijski 
postaji TV Sonka, so se (nekateri) ob
činski svetniki marsikaterega spor
nega svetniškega vprašanja lotili v 
tretji osebi, oziroma, niso več govorili 
kolegom svetnikom, temveč tistim, ki 
so sejo neopazno spremljali v doma
čih dnevnih sobah.

Dobili smo torej skoraj popolno 
demokracijo. Manjkala nam je le 
še možnost glasovanja od doma in 
ameriški sen bi se izpolnil. In mor
da je tudi zaradi te novonastale 
demokracije Izola pridobila stalne 
prenose sej občinskega sveta pre
ko ponudnika kabelske televizije 
in interneta Elta d.o.o.
A kdo ve, kako bi taisti svetniki 
reagirali, če bi ugotovili, da zadnje 
čase njihovi nastopi letijo na glu
ha ušesa. Pa ne zato, ker gledalci 
ne bi hoteli slišati, zakaj Občina 
ni naredila tega in onega, temveč 
zato, ker tega, iz tehničnih razlo
gov, ne morejo, saj je marsikatero 
izolsko gospodinjstvo ob ton s pre
nosa sej.
Kako je do tega prišlo in kakšne so 
možne rešitve smo vprašali direk
torja Elte, Aca Kabanico.
- Mnogo Izolanov se pritožuje, da 
na prenosih sej ni tona ali pa je 
zelo slab. Kako to?
- Pri prenosih sej gre za specifično 
situacijo, saj imamo podjetje, ki 
nam dobavlja izključno sliko, zvok 
pa ni v njihovi domeni. Nato so 
njihovi strokovnjaki izmerili, kate
ri od tistih šestih ali sedmih audio 
izhodov v sejni dvorani je najmoč
nejši in mi smo tega uporabili. Po 
pravici povedano, sploh ne vemo, 
kakšna je oprema, ki jo uporabljajo 
v sejni dvorani. Šele pred kratkim 
sem tako ugotovili, da ton včasih 
zamuja za nekaj sekund. Če bi v 
sejni dvorani imeli kakšnega vzdr
ževalca ali pa bi nam posredovali 
kontakt z dobaviteljem opreme, bi 
to mnogo lažje rešili.

- Kakšna je torej rešitev?
- Rešitev je razmeroma preprosta. 
Kar se nizkega tona tiče, je možna 
rešitev ta, da postavimo en ojače
valec. Nič kaj takšnega. Resničen 
problem je tam, kjer tona sploh ne 
slišijo. Vemo, da to ni teritorialen 
problem. Sam mislim, da gre pred
vsem za problem televizijskih apa
ratov, morda pa gre celo samo za 
nastavitve televizorja. Najbolje bi 
bilo, če nas tisti, ki imajo te težave 
kontaktirajo, in potem mi pogleda
mo, kaj je njihov vzrok. Torej priti 
moramo do teh ljudi.

- Torej je problem v sprejemni
kih?
- Morda ti televizorji ne razumejo 
tona, ki ga pošiljamo. Resnično 
ne morem vedeti. Težava je tudi 
v tem, da mi ton vključimo, ko se 
seja ravno začenja in tako ni dosti 
manevrskega prostora. Vzeti bi

Občina Izola bi gradila novo prista
nišče na delu občinskega pristan
išča, ki je v obsegu, določenem z 
Odlokom o občinskem pristanišču 
Izola in odlokom občine, ki ureja 
posamezne dele občinskega prista
nišča. V tem odloku o občinskem 
pristanišču je predvidena izgradnjo 
pomola B, ki je že vrsto let predmet 
spora med občino in upravljalcem 
komercialne marine.

Občina se je odločila, da bo inve
sticijski projekt v novo občinsko 
pristanišče oziroma njegovo pri
staniško infrastrukturo izpeljala v 
obliki javno-zasebnega partnerstva 
in sicer v pogodbeni različici s po
delitvijo javne koncesije gradnje.
V okviru javne koncesije gradnje je 
predvideno, da bo izbrani koncesi
onar po lastninskopravnem modelu 
»BOT« (build - operate - transfer) v 
svojo last in na svoj poslovni riziko 
projektiral in zgradil pristaniško 
infrastrukturo, ostalo komunalno 
infrastrukturo pa po načelu »BTO« 
posameznega dela pomola B, ki bo 
po preteku koncesijske dobe prešla 
v last Občine. V koncesijskem obdo
bju pa bo imel koncesionar pravico 
do izključnega gospodarskega izko
riščanja in upravljanja z zgrajeno 
pristaniško infrastrukturo kot nado
mestilo za plačilo gradnje.
Preprosto povedano, na razpis so 
dobili eno samo ponudbo, ki sta 
jo podpisala izolska Komunala in 
Kraški zidar iz Sežane.

si morali nekaj časa in prositi na 
Občini, če nam dovolijo uporabiti 
sejno dvorano za ta testiranja, kar 
mislim, da ne bi smel biti problem. 
Morda bi zadostovalo že to, da 
spremenimo audio izhod. A, da bi 
zagotovo vedeli, da bo vse v redu, 
bi se morali dogovoriti s tistimi, ki

Gre za skupno ponudbo, nosilec pa 
je JP Komunala Izola. Ker je nalož
ba vredna več kot 5 milijonov bodo 
v projekt verjetno morali vključiti 
še kakšnega partnerja, po razpisni 
dokumentaciji pa bo koncesijsko 
razmerje trajalo 35 let, potem bo 
pomol prešel v občinsko last.
Pomol B je sicer zamišljen kot del 
občinskega pristanišča, dolg bo 
190 m, širok 8 m. Širina sekun
darnih pomolov je 3 m, dolžina je 
odvisna od prostorskih možnosti. 
V prostorskih aktih je predvideno, 
da so na levi (južni) strani trije 
sekundarni pomoli, dolgi 140 m 
(predvidena dolžina plovil 10 m), 
115 m (predvidena dolžina plovil 
12 m) in 90 m (dožina plovil 12 in 
15 m). Na desni (severni) strani so 
štirje sekundarni pomoli, vsi ena
ke dolžine 45 m, red videni za pri
veze plovil od 10 do 15 metrov. Na 
vsakem od sekundarnih pomolov 
je predvidenih 20 plovil.

tona sploh ne dobijo, ki bi za čas 
testiranja vklopili sprejemnike in 
nam sporočali, kaj se dogaja. To bi 
lahko bila dobra rešitev.

- Med drugim pa se nekateri pri
tožujejo, da dobijo sliko črno-be- 
lo.
- To pa me čudi. Morda je ponovno 
problem v sprejemniku. Večina te
levizorjev ima danes AEG, sistem, 
ki sam uravnava na najboljšo fre
kvenco. Morda gre v tem primeru 
samo za “fine tuning”, drobnega 
nastavljanja kanala. Rešitev pa je 
enaka kot v prejšnjem primeru. 
Naj nas pokličejo in mi bomo ugo
tovili, v čem je problem.

- Kako pa kaj z optičnim interne
tom v starem delu mesta?
- Jeseni bomo začeli s postavlja
njem optičnega kabla in mislim, 
da tukaj ne bo težav. Seveda pa 
bo odvisno od posameznikov, saj 
bo potrebno te kable potegniti ob 
tistih že obstoječih koaksialnih 
kablih. Posebej problematično 
bo v Gregorčičevi in Smrekarjevi, 
kjer so ti kabli v zraku in ne pod 
zemljo, in bo zato potrebno prido
biti nekaj soglasij, a težav vseeno 
ne bi smelo biti. Pridobili pa bi s 
tem prav vsi. am

Seveda pa ves čas visi v zraku tudi 
vprašanje, kako se bo končala glav
na obravnava tožbe podjetja Marin- 
vest, ki izolsko občino, prav zaradi 
oviranja pri gradnji tega istega po
mola, toži občino za 2,8 milijona 
evrov izgube dobička. Obravnava je 
sklicana za 2. junij.

Dodatni privezi
Ob tem pa komisija za priveze na
daljuje svoje delo in ob tem lahko 
računa tudi na novih 48 privezov, ki 
jih bodo uredili ob parkirišču. Tam 
so že oštevilčili posamezna prive- 
zna mesta, položili so tudi sidrne 
vrvi in v kratkem bodo obvestilo o 
privezu prejeli tudi tisti prosilci, ki 
so po sklepu komisije upravičeni do 
teh privezov.
Povejmo še, da je seznam uporab
nikov občinskih privezov v večjem 
delu pripravljen in da bodo obvesti
la kmalu poslali čakajočim, (ur)
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Svilena IZOkartica
IZOkartica, najbolj Izolska kartica, je še dodatno razširila svoj vpliv. Trgovinam, obrtem, 
gostinskim lokalom in ostalim ponudnikom storitev, ki Mandračevim naročnikom že 
nudijo ugodnosti, seje pridružila multietnična trgovina Silk Road.

Prispevajmo za prehrambene pakete
V Sloveniji znamo denti z ljudmi, ki imajo manj. Med nami je kar 
138.000 družin in posameznikov, ki potrebujejo našo pomoč. Rde
čemu križu Slovenije je v lanskem letu uspelo z zbranimi sredstvi v 
višini 564.630 kupiti in razdeliti 32.947 prehranskih paketov, druži
nam in posameznikom iz socialno šibkih sredin. Kljub temu in za
radi zaostrenih socialnih razmer ugotavljamo, da potrebe po tovrstni 
pomoči naraščajo.
Zato v okviru letošnje akcije, ki smo jo začeli 19. aprila, s sloganom 
»Lepo je deliti«, zbiramo sredstva za dodatne prehranske pakete. Pre
pričani smo, da bomo skupaj z vami tudi letos uspešni. Zato vas vabimo, 
da po najboljših močeh podprete akcijo Rdečega križa Slovenije »Lepo je 
deliti« in namenite vašo solidarnost ljudem v stiski.
Svoj prispevek lahko nakažete s plačilnim nalogom BN 02 na TRR: 
03100-1111112208, referenca 00-937037 ali pa pošljete SMS s ključno 
besedo »SKUPAJ« na 1919. Že s prispevkom 15 EUR boste omogočili 
nakup enega prehranskega paketa!
Vnaprej hvala za dobrosrčnost v imenu vseh, s katerimi boste delili.
Več informacij o akciji lahko najdete na www.rks.si/skupaj

OZ RK IZOLA

Silk Road - Svilena pot je svoje
vrstna Izolska trgovina. Vrata je 
odprla je šele pred nekaj dnevi in 
je že požela kar nekaj zanimanja, 
predvsem zaradi multietničnega 
pristopa.

Lastnice trgovine Sasikala Pe- 
rumal, Janja Sever in Barbara 
Bračanov namreč ponujajo ra
znorazne domače izdelke, ki pa 
niso “domači” iz naših krajev, 
temveč iz oddaljenih, nam bolj 
eksotičnih držav.
Nudijo tako v Baliju izdelane 
lesene skulpture in zanimive 
krožnike, izdelane iz cimetove
ga lesa, indijske ilustracije na 
svili in nekatere manjše pred
mete, ročno izdelane torbe, taj
ske vaze, ročno izdelane svilene 
šale, obarvane z metodo batik, 
ki so dekorativni tako za osebo, 
kot tudi za stanovanje, nekaj 
nakita in ročno izdelane čipke. 
Nasploh gre za trgovino, ki nudi 
izdelke, ki bodo razgibali naša 
stanovanja, lastnice pa se nade
jajo, da bi bile tudi cene čim bolj 
dosegljive.
Pogovorili smo se s Sasikalo, 
v Izoli poznano preprosto kot 
Sasi.

- Koliko je zanimanja za takšne 
izdelke v Izoli?
- Iz izkušenj težko govorimo, ker 
smo trgovino odprli šele pred

nekaj dnevi, a zaenkrat se ljudje 
kar radi ustavijo pri nas in pogle
dajo, kaj se dogaja. Rade bi po
vedale, da naša ne bo le navadna 
trgovina, temveč prostor, kjer se 
bo marsikaj dogajalo. Že dolgo 
smo hrepenele po takšnem pro
storu.

- Torej gre za nekakšno dina
mično trgovino?
- Prizadevamo si, da bi se vsaj 
enkrat na teden kaj dogajalo. 
To soboto ob 18. uri bomo imeli 
zanimivo predstavitev ročnih 
izdelkov. Irena in Sebastjan na
birata zdravilna zelišča, mešata 
čajne mešanice in izdelujeta na
ravna rastlinska mila z dodanimi 
eteričnimi olji, ki imajo blagode
jen učinek na naše telo in dušo. 
Verjamemo, da bo predstavitev 
zelo zanimiva, upamo pa, da 
bomo v prihodnje uspeli kaj or
ganizirati tudi med tednom. 
Poleg tega pa sprejemamo tudi 
prijave na različne tečaje, reci
mo tečaj indijske kuhinje in te
čaj batik (slikanje na svilo) in še 
druge.

- Kako to, da ste se odličile za 
IZOkartico?
- Saj smo vendar Izolanke. Je 
bila pač najbolj naravna odloči
tev. Povedati pa moramo, da nu
dimo popust pri vseh izdelkih z 
izjemo lesenih kipcev iz Balija.

AM

VIZ Vrtec Mavrica Izola v okviru vseslovenskega projekta »Z igro do 
prvih turističnih korakov« izvaja projekt:

»ŽIVLJENJE V IZOLI SKOZI LETNE ČASE«
Projekt Mali turisti je potekal v vrtcu celo šolsko leto.

Otroci stari 1-6 let so spoznavali zelene površine in parke v Izoli in 
njeni okolici, seznanili so se z naravnimi znamenitostmi v Kortah in 
okolišu ter utrjevali znanja o pomenu čistega in urejenega okolja. 
Skrbeli so za gredice pred svojimi igralnicami ter sodelovali pri či
stilnih akcijah na vrtčevem igrišču.

Projekt bomo zaključili z zaključno prireditvijo, ki bo v petek 21. 
5. 2010 ob 9.30 uri na ploščadi igrišča enote Školjka. Program 
bo povezovala animatorka Tadeja Fatur. Po končani predstavi bodo 
potekale ustvarjalne delavnice na igrišču vrtca.

Vabljeni tudi otroci, ki ne obiskujejo vrtca!

Martina Langus, vodja projekta

Vodni park je narisan
Vodni park Livade je bil sicer nari
san že ob sprejemanju zazidalnega 
načrta za območje Livade Zahod, 
potem pa so tam rasle hiše, le vode 
ni bilo nikjer. Nato je prišlo do spora 
med ustanovitelji TPC Livade in leta 
2004 je eden od ustanoviteljev, po
djetje Marana, ki so ga ostali druž
beniki izločili iz projekta, pripravilo 
idejni načrt gradnje umetnega jeze
ra in turističnega naselja v Livadah. 
Zdaj smo v uredništvo prejeli drugi 
del tega načrta, ki je menda usklajen 
z ZN Livade Zahod.
Ker med podjetjem Marana in TPC 
Livade poteka cela vrsta sodnih spo
rov, občina Izola pa se drži ob stra
ni, bomo s predstavitvijo tega atrak
tivnega projekta še malo počakali.
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Korte bodo navijale za Izolo
Nogomet

Tabor Sežana:EPIC Po. 3:2 (2:0) 
II. Bistrica:Portorož Pi. 9:0 (6:0) 
MNK Izola:Gažon prekinjena 
Korte Avtoplus:Jadran PM5:1 (2:0)

MNK Izola : Gažon 3:1 (2:0) - 
prekinjena
Izola, 16.05.2010 ob 17.00, gle
dalcev 30

MNK Izola: Mustafič Hamid, 
Davidovič David, Mikac Gregor 
(Gerič Elmin 46’), Maletič Pero, 
Muminovič Elvis, Puzič Dragan, 
Dedič Elvis (Maršič Matija 80’), 
Barišic Bojan, Marjanovič Alek
sander, Stojadinovič Milojica, 
Kaluder Patrik (Zemljak Matej 
75’)
Gažon: Biščak Boštjan, Marijič 
Anton, Felda Erik, Koren Peter 
(Pranjič Josip 51’), Okretič Gre
gor, Reljič Goran, Pasar Patrik, 
Peroša Jernej, Hamzic Alen, 
Bošnjakovič Adis, Tatič Abid 
(Lazič Branko 65’)

Strelci: 1:0 - Stojadinovič Miloji
ca (14’), 2:0 - Dedič Elvis (34’), 
2:1 - Hamzic Alen (67’), 3:1 - 
Marjanovič Aleksander (89’) 
Rumeni kartoni. Barišič Bojan 
(89’), Peroša Jernej (22’), Ma
rijič Anton (24’), Pasar Patrik 
(40’), Hamzič Alen (63’), Lazič 
Branko (69’)
Rdeči kartoni: Marijič Anton 
(89’)
Tekma je bila prekinjena potem, 
ko je eden od igralcev Gažona ob 
zadnjih izdihljajih tekme fizično 
napadel sodnika.

Korte Avtoplus : Jadran PMah-
nič 5:1 (2:0)
Malija, 16.05.2010 ob 17.00, gle
dalcev 60

Korte Avtoplus: Sirotič Elvis 
(Boškin Tadej 70’), Memič Al
din, Bauer Borut, Čamdžič Ad- 
mir, Deigiusto Valter, Tonejc 
Damjan, Dobrin Mitja, Štampfer 
Miroslav, Pucer Aleš, Pahor Rok, 
Kapun Tine (Baltič Denis 61’)

Jadran PMahnič: Gaber Luka, 
Markovič Marko, Jerebica Mar
ko, Gregorčič Matej, Dujmovič 
Anže, Hlaj Arin, Suban Alan, 
Rojc Matej, Mahnič Borut (Opa
ra Andrej 72’), Cerkvenik Andrej 
(Pahor Grega 46’), Kisovec An
draž

Strelci: 1:0 - Kapun Tine (7’), 2:0
- Memič Aldin (38’), 3:0 - Kapun 
Tine (49’), 4:0 - Memič Aldin 
(54’), 5:0 - Kapun Tine (55’), 5:1
- Kisovec Andraž (59’)
Rumeni kartoni: Čamdžič Ad- 
mir (20’), Jerebica Marko (36’)

22. krog, 23.05.2010
Portorož PiramMNK Izola 
EPIC Postojna:Korte Avtoplus 
Cerknica:Košana 
Gažon:Tabor Sežana 
Jadran PMahničdlirska Bistrica 
Dragonja:Rakek 
Železničar:Plama Pur

Futsal

Tretje mesto Litiji, Izola do 
klubskega uspeha
Moštvo Litije je na povratni te
kmi za tretje mesto znova pre
magalo zasedbo Izole ter se s 
končnimi 5:4 okitilo z bronom. 
Svoje znanje so še enkrat več do
kazali tudi Izolani, ki so vsesko
zi držali rezultatski stik z doma
čim moštvom. Zaključni litijski 
futsal večer letošnje sezone se je 
končal s podelitvijo priznanj in 
pokalov, ki jih je igralcem obeh 
ekip vročil član KMN pri NZS, 
Dušan Bezjak.
Litijani so po zgodnjem preje
tem zadetku Marka Janjiča (3.) 
izid hitro spreobrnili z dvema 
zadetkoma Gorazda Drobniča 
(7., 8.). Domače vodstvo je v 
drugem polčasu na 3:1 povišal 
Danijel Pantič, gostje pa so izid 
v treh minutah izenačili prek 
Lakošeljca in Mateliča (30:, 
33.). Odločilno prednost je Litiji 
v 35. minuti zagotovil dvakratni 
strelec, Igor Osredkar, Izola pa 
je do konca obračuna zadela še 
prek Blaža Peljhana.

Judo

Judoisti uspešno
Tekmovalci Judo kluba Izole so 
s ciucibani nastopali na »Pokalu 
Šiške«, starejši pa na »Palijevem 
memorijalu« in dosegli lepe us
pehe.
Pokal Šiške
ML cicibani (po skupinah) : 3.

mesto: Eva Skok in Temim Pe- 
tretič
St. cicibani (po skupinah): 2. 
mesto: Nika Leskovar in Kris 
Škropeta
Palijev memorijal
Ml. deklice: 1. mesto: Lara Ma
slo, kat. do 44 kg 
St. dečki: 3. mesto: Max Butko- 
vič, kat. do 38 kg

i$e: Žarko Kovačič

Napačno sem napovedal prejšnje 
kolo kot zadnje, vendar pa so re
zultati mojo napoved potrdili. Z 
zmago Celja v Ormožu in pora
zom Cimosa v Velenju so pozicije 
razdeljene. Čeprav bo zadnje kolo 
»brez veze« bo dvoboj med Celjem 
in Velenjem zelo vroč. Nekaj zara
di prestiža, še več pa je neporavna
nih računov. Koprčani bodo gostili 
Trebanjce in verjamem, da bo vse 
minilo v prijateljskem vzdušju. No
ben rezultat ne bo zahtevan, napo
vedana pa je tudi zaključna festa. 
Pivovarji si bodo zasluženo pripeli 
že 17. zvezdico in nov nastop v ligi 
prvakov. Skozi celo prvenstvo so 
vodili, ob tem pa le dvakrat izgu
bili. Res je, da so se na nekaterih 
tekmah srečno izvlekli iz poraza. 
K vsemu je pripomogla menjava 
na trenerski klopi, čeprav je Tone 
Tiselj odstopil kot neporažen. Nov 
koncept trenerja Serdarušiča je 
ekipo le okrepil. Svoje so dodali še 
sodniki, imel sem občutek, da se 
ga »bojijo«. Tudi na tekmah, kjer 
Celjani niso bili kompletni, je ved-
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Jadranje

Vasilij Žbogar 16. na EP v 
Splitu
V Splitu se je končalo evropsko 
prvenstvo v razredu finn. Naslov 
evropskega prvaka je ubranil 
Hrvat Ivan Kljakovič-Gašpič. 
Vasilij Žbogar je zadnjo regato 
na prvenstvu končal na 25. me
stu in je v skupnem seštevku v 
absolutni konkurenci zasedel 
16. mesto, v evropski pa 15. 
Gašper Vinčec se je uvrstil na 
35. mesto.
»Sem zadovoljen, če pa bi nare
dil kakšno napako manj, pa bi 
bilo lahko še bolje. A na uvrsti
tev med najboljšo deseterico bo 
treba še počakati in veliko delati. 
Predvsem moram popraviti svo
je jadranje v močem vetru, kar 
bo naloga za prihodnje dneve in 
tedne,« je po koncu prvenstva 
povedal Vasilij Žbogar, dobitnik 
dveh olimpijskih odličij v razre
du laser. Evropsko prvenstvo 
v Splitu večjih presenečenj na 
vrhu ni prineslo. Drugega za
porednega naslova najboljšega 
na stari celini se je veselil Hrvat 
Ivan Kljakovič-Gašpič, ki si je 
zlato odličje zagotovil z drugim 
mestom v zadnji regati za me
dalje. S srebrnim odličjem se je 
okitil Britanec Edward Wright, 
bronasta medalja pa je z Da
nielom Birgmarkom odšla na 
Švedsko.

no znal izvleči iz ekipe maksimum, 
predvsem pa ugoden rezultat. Eki
pa Gorenja je ob domačem prven
stvu, nastopala tudi v ligi prvakov. 
Klub je ob vsej urejenosti doživel 
tudi hude čase. Odšel je trener 
Obrvan in tudi nekaj igralcev. Nov 
domači trener Tamše, se je odlično 
znašel na vroči klopi. Velenjčani 
res niso ponovili lanske sezone, ko 
so osvojili naslov, toda drugo me
sto je res zasluženo. Cimosu tudi 
letos ni uspel veliki met. Tudi oni 
so »morali« zamenjati trenerja, saj 
Tomincu na začetku prvenstva ni 
uspevalo skoraj nič. S prihodom 
Radojkoviča so dobili nekaj novega 
vetra. Žal pa tudi njemu ni uspelo, 
da bi zmagal na tekmah, ki so od
ločale o vrhu. Tako so se izvlekli 
Celjani, usoden pa je bil Slovan. 
Zaradi želja je tako tretje mesto 
neuspeh in do prvega naslova so 
vedno višje stopnice. Tudi nastop 
v pokalu Challenger tako nima 
nobenega sijaja. Ekipa Slovana je 
tudi tokrat četrta. Ob vseh nevid
nih problemih je to uspeh, bili pa 
so tudi dolgo časa v Evropi. Ekipa 
Trebnjega si je »želela« peto me
sto in ga tudi osvojila. Tudi oni so 
odigrali nekaj zelo dobrih tekem, 
predvsem takrat, ko so se »zapa- 
lili«. Vse pohvale si zasluži ekipa 
iz Ormoža. Veliko šesto mesto, saj 
so bile napovedi pred prvenstvom 
zelo skromne. Izognili so se tekem 
za ostanek, vmes pa kar nekajkrat 
presenetili tudi velike.
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Delati moramo predvsem na mladih
Tako pravi novi predsednik MNK Izola David Zajec, ki se zaveda finančne
ga stanja kluba, a tudi tega, da v Izoli so nadarjeni žogobrcarji doma.

Jadranje

Sezona v MNZ Ligi Koper prihaja pro
ti koncu. Izolani morajo odigrati le še 
tekmo proti sosedom iz Pirana, ki pa 
je zanimiva predvsem za Kortežane, 
saj za vodilnimi Pirančani zaostajajo 
le točko.

A sama tekma, oziroma odnos 
Izolanov do le-te, ne bo predmet 
tega pogovora. Raje se bomo po
govarjali o zamenjavi upravnega 
odbora MNK Izola, največjega 
izolskega kluba, v katerem redno 
trenira skoraj 250 mladih Izola
nov. Za novega predsednika klu
ba je bil izvoljen David Zajec, 
ostali člani odbora pa so še Mitja 
Palk, Marko Požar, Sergej Soko- 
lič in Zvone Gosar.
Z Zajcem, ki raje kot o sebi govo
ri o klubu, pa smo tudi pripravili 
kratkek pogovor.
- Kako to, da je prišlo še pred 
koncem sezone do zamenjave 
upravnega odbora?
- Prejšnji odbor je deloval od lan
skega julija do začetka meseca 
maja, do spremembe pa je prišlo 
predvsem zato, ker prejšnji pred
sednik klubu ni prinesel nič, niti 
obljubljenih sredstev, niti samega 
dela. Preprosto se ni delalo do
volj, in tudi nekateri člani uprave 
so bili bolj fiktivni, kot pa dejan
ski. Upravni odbor se je tako v 
celi sezoni sestal vsega trikrat, in 
nikoli nismo bili sklepčni. Zato je 
bilo potrebno ukrepati. Predsed
niku smo ponudili, da odstopi, 
kar je sprejel in zdaj bomo začeli 
takorekoč na novo. V sedanjem 
odboru imamo tako več ali manj 
starše, ki imajo otroke v klubu in 
so zato s tem zelo povezani. Pred
vsem pa sem zadovoljen, ker mi
slim, da bo sedanja ekipa dobro 
delala. Razdelili smo si vloge in to 
bi moralo funkcionirati.

- S katerimi težavami ste se naj
prej soočili?
- Kot prvo nalogo smo si zadali, 
da v klub pripeljemo nekoga, ki bi 
lahko prevzel delo vodje stroke, 
in ki s svojo avtoriteto zagotavlja, 
da ima klub določeno moč tudi na 
višjih nivojih. S prvim junijem bo 
zato v klub prišel Ivan Marj on in 
upamo, da bo sodelovanje plod
no. S to potezo bi radi tudi dvi
gnili kvaliteto dela, saj bo Marj on 
v bistvu nadzoroval delo stroke v 
klubu. Za nekatere trenerje verja
mem, da bo tako postalo težje, a 
to je tudi prav. Potrebno se bo pač 
lotiti dela.

- Kaj dejansko je vodja stroke?
- To je človek, ki pokriva vse se
lekcije, ki nadzira delo trenerjev, 
organizira turnirje in prijateljske 
tekme, vse, kar ima kakšno pove
zavo s stroko. Naprimer, odpravi 
se na tekmo ene od selekcij in 
vidi, kako se s fanti dela.
Trenerji mu bodo morali vnaprej 
predstaviti program dela in on bo 
ugotovil, če se ta program tudi res 
izvaja. Nekako tako, kot se dela v 
šoli, kjer na koncu leta lahko vi
dimo, kako se je čez leto delali z 
otroki.

- Projekt ste zastavili kar resno.
- Res je, da v klubu nekaj časa 
ni vladala najlepša atmosfera, v 
zadnjih osmih mesecih pa smo 
to nekoliko popravili. Sam raje 
rešim problem takoj, nerad pre
lagam na jutri, to kar lahko nare
dim danes. Zato sem hotel, da v 
klub pride Marj on kot strokovni 
sodelavec, in predstavlja poveza
vo med upravo in trenerji. Prav se 
mi zdi, da se vsak ukvarja o svoji 
kompetenci. Poleg tega pa si vsi 
itak želijo Marj ona, ki je v klubu 
zelo priljubljen, sam pa je zelo 
navdušen nad ponudbo.

- Končal se je torej nek ciklus 
kluba. Bo Zupan ostal trener 
članske ekipe?
- Zupanu bomo vsekakor ponu
dili možnost, da bi še naprej so
delovali, a ne kot trener članske 
ekipe, saj mislim, da ima preveč 
obveznosti tako na nogometni 
zvezi, kot tudi s svojimi zasebni
mi projekti. Želeli bi si seveda, da 
še vedno sodeluje s klubom pri in
dividualnih treningih, a vsekakor 
bi bilo najprej potrebno ugotoviti, 
če bi bila Zupan in Marj on sploh 
kompatibilna.
Najprej pa bi se morali ponovno 
dogovoriti za plačilo, saj tako, kot 
je bilo zastavljeno v lanski sezoni, 
preprosto ni sprejemljivo za četrto 
ligo. Vedeti moramo, da so sred
stva zelo omejena in gospodarsko 
stanje v Izoli je takšno, kot pač je. 
Priti do pokroviteljskih sredstev je 
skoraj nemogoče. Članska ekipa 
pa potrebuje predvsem trenerja, 
ki je popolnoma predan ekipi. To 
fantje tudi potrebujejo in po tem 
tudi hrepenijo.

- Klub bo torej še vedno gradil 
predvsem na mlajših selekci
jah.
- Vsekakor. Članska ekipa je pač 
le nadgradnja mladinskih selek
cij. Mlajše selekcije, ki imamo, so 
trenutno resnično kvalitetne, in

redno premagujemo tudi Koper. 
Potruditi se torej moremo, da nam 
ti fantje ne bežijo v druge klube. 
Imamo namreč kar nekaj talenti
ranih fantov. Namen je torej, da 
U-14, kadeti in mladinci igrajo v 
prvi ligi. Z Marjonom pa smo se 
že pogovarjali in ugotovili, da na
slednjo leto bi morali člani v tretjo 
ligo, če bo to finančno izvedljivo, 
kasneje pa še morda v drugo. A 
tukaj se moramo ustaviti, več od 
tega ni realno pričakovati.

- Kar lepi obeti za naprej, torej.
- No, sam si želim predvsem, da 
se zadeva premika naprej. Vsako 
leto, ko pridemo do konca sezo
ne, smo na istem. Oziroma, ne 
vemo, na čem sploh smo. Radi pa 
bi dosegli neko kontinuiteto dela.

- Branko Zupan je pred časom 
večkrat opozoril, da je potrebno 
nekaj narediti predvsem pri in
frastrukturi.
- Vsekakor. V slačilnicah bi morala 
biti topla voda osnova, a nekaj so 
se zmotili, ko so porpavljali venti
le, in zdaj je takorekoč nimamo. 
In pri temu je ostalo. Zanimiva se 
mi zdi tudi zamisel, da bi razpa
dajočo ograjo na Mestnem stadi
onu preprosto odstranili. Svetovni 
trend je, da postanejo igrišča po
dobna gledališčem, tako kot se to 
že dogaja v Angliji in Španiji, in 
Izolani bi lahko bili prvi v Slove
niji, ki bi naredili korak v to smer. 
Zdi se mi dobra in izvedljiva ide-

Tiskovna konferenca Vasilija 
Žbogarja
V sredo je tiskovno konferenco sklical 
dvakratni olimpijski dobitnik kolajn 
Vasilij Žbogar. Razlog je bil uradni 
začetek nove športne avanture.
Kot je znano je Vaško po drugem 
olimpijskem odličju presedlal z La
serja na bolj “težkokategorni” Finn. 
Razlog za to pa je, da je na Laserju 
dosegel vse, kar se je doseči dalo.
Po poškodbi, ki ga je ustavila ob 
začetku “nove” jadralne zgodbe, pa 
je dosegel nekaj spodbudnih rezul
tatov, ki so odličen obet za naprej. 
Predvsem 16. mesto na ravnokar kon
čanem Evropskem prvenstvu v Splitu 
je rezultat, ki ga nista pričakovala s 
trenerjem, saj se je Vasilij s Finnom 
šele pred kratkim začel spoznavati. 
Vasilij je povedal še, da se sodelova
nje s trenerjem Trevorjem Millarjem 
ni zaključilo ob zamenjavi jadralne 
klase in da zdaj že zbirata ekipo, s 
katero bo lahko treniral v naslednjih 
letih. Veliko pomoči pa so mu ponu
dili tudi hrvaški jadralci. Zdaj mora 
nabrati čimveč izkušenj in zato se bo 
trebna udeležiti čim večjega števila 
regat.
Trener Trevor Milar je na tiskovni 
konferenci povedal, da verjame, da 
se Vasilij lahko uvrsti na naslednje 
Olimpijske igre v Londonu leta 2012 
in da na njih osvoji odličje.
Vasilij je ob tem razkril še nekaj zani
mivih načrtov za prihodnost, ko naj 
bi postal član ekipe Maxi jadrnice 
Esimit Europa 2, ki je bila zgrajena 
pod pokroviteljstvom Joseja Manue
la Barrosa, in bo splavljena 10. juni
ja v Cannesu. Jadrnico bo sestavljala 
močna evropska jadralna All-star 
ekipa, v kateri bo tako tudi naš pred
stavnik.

ja. Aljoša Mislej
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PATRICIJA
Center za nego telesa 
Stopite samozavestne 
v poletje!
V centru za nego telesa Patricija poskrbimo za popolno 
dobro počutje in vam pomagamo do popolne postave. 
Preizkusite neverjetne učinke kavitacije, nekirurške 
liposukcije, kije zelo učinkovit, neboleč sistem reševanja 
problemov z maščobo in celulitom ter za prekrvavitev 
tkiv. Samo z enkratno kompleksno terapijo zmanjšamo 
obseg stegen, kolen, rok, trebuha od enega do treh 
centimetrov.

Novo!!!
Razširili smo ponudbo še na pedikuro in manikuro
Obiščite nas v našem centru v Izoli, Koprska ul. 28 ali pa 
pokličite na tel: 041 440 963

Pohitite, poletje je pred vrati
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Kaj je Boris “pozabu” pokazati?
Razstavo z naslovom “Še to sem vam pozabu pokazat” je pripravil Javni sklad za kulturne dejav
nosti, poleg doselj neznanih Benčičevih risb pa so dogodku dali dodaten čar še glasbeni nastopi 
njegovih najboljših prijteljev in dokumentarni film z istim naslovom.
Borisu Benčiču so obalni galeri
sti namenili že nekaj zanimivih 
retrospektivnih razstav, njegova 
dela so še vedno del zbirke sodob
nih slovenskih avtorjev, Boris pa 
je bil seveda tipični umetnik, ki ne 
riše zgolj zato, da bi nekaj narisal 
ampak zato, ker mora risati.
In tako je nastala tudi cela vrsta 
risb. skic in tudi kompleksnejših 
del, ki niso nikoli ugledala luči 
sveta ampak so krasila kvečjemu 
tla njegovega ateljeja oziroma sta
novanja. Velikokrat so nedokon
čana ali pa so zgolj majhno dari
lo naročniku, ki je čakal na svoj 
portret ali kaj podobnega. Zato 
so dela večinom tudi opremljena 
s pripisi, ki jih je avtor namenil ti
stemu, ki naj bi risbo prejel ali pa 
so nastali kar tako.
Čeprav bi težko rekli, da gre za 
konceptualno razstavo je nje
na drugačnost prav v tem, da so 
rzstavljena dela, ki sicer nikoli ne 
bi ugledala galerijskih sten, saj jih 
Boris ni jemal kot nekaj dokonč
nega, razen če se je moral predsta
viti pred drugimi likovniki, ki jim 
je znal kar naravnost povedati, 
da je treba najprej znati risati in 
šele nato pride na vrsto vse osta
lo, vključno z novo podobo, ki je 
Boris nikoli ni posebej cenil in je 
to tudi glasno povedal.

Med drugim tudi v dokumentar
nem filmu, ki je nekakšna ekrani- 
zacija radijskega intervjuja, ki ga 
je naredila novinarka Radia Koper, 
Neva Zajc, zdaj pa so ga opremi
li še z video podobami risb s te 
razstave. Film je posebej zanimiv 
zaradi direktnih, iskrivih in tipič
nih Borisovih odgovorov na vpra
šanja o oablnem slikarstvu in kul
turi sploh ob prelomu tisočletja. 
Ob otvoritvi razstave, ki je minila 
brez vsakršnega posebnega nago
vora, je za glasbeni del prireditve 
poskbelo kar nekaj Borisovih prij
teljev: Armando Šturman in Simon

Dan oprtih vrat najbolj odprte izolske vile
Ob mednarodnem dnevu muzejev je bil v Arheološkem parku 
Rimska vila v Simonovem zalivu dan odprtih vrat. Oziroma, če 
bi hoteli biti bolj natančni, popoldan odprtih vrat.
Začelo se je namreč ob 17.00, ko so bili ostanki Rimske vile na 
voljo najprej za proste oglede, od 18.00 naprej pa je ne vpašanja 
odgovarjala tudi izr. prof. dr. Irena Lazar.
Ko se je sonce počasi že naveličalo tega dne in se je lenobno 
odpravilo proti obzorju, pa se je začel literarni večer, ki so ga ra
zvedrili študenti Oddelka za dediščino in Oddelka za zgodovino 
Fakultete za humanistične študije iz Kopera, Univerze na Pri
morskem, ki so našemljeni v stare rimljane, pod mentorstvom 
asistenta dr. Gregorja Pobežina predstavili prisotnim ostanke 
vile, ki je bila menda svoj čas zelo razkošna, danes pa je samo še 
medel spomin v travi. Kar pa sploh ni prav. ur

Černe, Igor Zonta, Vlasti Kozlovič 
in skoraj popolna zasedba skupi
ne Zebra Imago, ki se je sestavila 
po skoraj 15-tih letih.
Skupina Zebra Imago je bila del
no tudi Borisov projekt, sam se je 
imel za njenega lastnika, prispeval 
pa je tudi izvrsten video za njiho
vo pesem Noč dolgih nožev. 
Skupino so sestavljali: Freddy 
Poljšak - vokal, Armando Šturman 
- kitare, Mookie - bas, Zvezdan 
Peroša - bobni in Gorast Radoje
vič - klaviature. S skupino so so
delovali še: Roki Petkovič (danes 
Sank Rock), Bruno Benčič - kitare, 
Simon Černe in še kdo.
Prijeten četrtkov večer pred in 
v Sončni dvorani je pokazal, da 
je spomin na pokojnega slikarja 
še kako živ in da še dolgo ne bo 
zmanjkalo njegovih stvaritev, ki 
jih bo moč premierno prikazati.

Boris Benčič (1957-2002) je pred
stavnik generacije slovenskih sli
karjev, ki se je uveljavila v obdo
bju osemdesetih let 20. stoletja. 
Diplomiral je na Akademiji lepih 
umetnosti v Benetkah leta 1979 
pri profesorju Emiliu Vedovi in 
prav v likovni umetnosti je ustvaril 
najobsežnejši opus. Ukvarjal pa se 
je z različnimi področij umetnosti, 
od likovne dejavnosti, filma, gle
dališča pa vse do oblikovanja. 
Z razstavo prikazujemo likovna 
dela, ki niso še bila predstavljena 
javnosti.

Sergio prostoročno
Izolski umetnik Sergio Gobbo seje za svoj šestdeseti rojstni dan 
vrnil v domači kraj in v palači Manzioli otvoril svojo razstavo.

Sergio Gobbo spada med 
najbolj plodne izolske 
umetnike zadnjega pol sto
letja. V svojem umetniškem 
življenju se je lotil že sko
raj vsega, od fotografije in 
oblikovanja, pa do filma in 
otroških igrač.

Nagovor na otvoritvi je 
pripadel predsedniku 
italijanske skupnosti in 
izolskemu podžupanu 
Silvanu Sau, ki je pou
daril predvsem raznolikost de
lovanja umetnika, ki je trenutno 
zaposlen s pripravo materiala za 
odprtje muzeja Avstro-Ogrske 
mornarice v Novem Gradu.

Sergio Gobbo se je med pred
stavitvijo razstavljenih umetniš
kih del osredotočil predvsem na 
anekdote, ki spremljajo vsako 
umetnino posebej, ki pa kljub 

veliki raznolikosti 
imajo vedno skupne
ga imenovalca, Istro. 
Razstava pa, kljub 
bogatemu številu ilu
stracij, predstavlja le 
nekakšen aperitiv za 
tisto, ki se pripravlja 
za naslednje leto. Sa
moupravna italijanska 
skupnost namreč pri
pravlja vseživljensko 
razstavo umetniškega 
delovanja izolskega 
umetnika, ki bo vseka
kor pritegnila še večje 
število obiskovalcev. 
Kar je tudi prav.
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Četrtek, 20. maj 2010
Restavracija Srednje gostinske in turistične šole v Izoli - ob 19.00

Gostja jubilejnega 50. večernega klepeta z »ZclIlÌniÌVÌlIlÌ IZOldllH bo

Nataša Benčič
novinarka Radia Koper, ki je predstavila skoraj vse dosedanje »Zanimive 

Izolane«. Ob naši okrogli obletnici smo jo povabili na drugo stran mikrofo
na, tisto, ki ji ni tako domača ... Večer bosta z nastopom obogatila še dva 

»Zanimiva Izolana«, kantavtor Rudi Bučar in violinist Rok Kleva Ivančič. 
Pogovor z gostjo bo vodila Mateja Markončič, novinarka Radia Koper-Ca- 

p o distria. Posladkali pa se bomo s torto slaščičarne Jadran iz Izole.

Kino Odeon
Ob 18.30 Nepremagljiv Režija: Glint Eastwood

ob 2i.oo Predstavitev revije RINO!
Stara šola kapitalizma (Stara škola kapitalizma)

Režija: Želimir Žilnik
Igrajo: Lazar Stojanovič, Živojin Popgligorin, Zoran Paroški, Ratibor Trivunac, 
Branimir Stojanovič, Rade Čurčin, Robert Paroci, Dragan Siriški, Leon Šurbano- 
vič, Vladimir Markovič, Slobodan Nenadov, Tomislav Milankov, Svetozar Srda
nov, Tadej Kurepa, Maja Krek V svojem najnovejšem filmu z zgovornim na
slovom se Želimir Žilnik, eden najvidnejših ustvarjalcev post-jugoslovanskega 
družbenokritičnega filma, odpravi v epicenter procesov, ki trenutno pretresajo 
srbsko družbo. Postavi se med vrste obupanih in nemočnih delavcev, ki jih je 
kriminalno lastninjenje družbenega premoženja oropalo življenjskih pogojev in 
prihodnosti. Postavi se za hrbet izkoriščevalskih lastnikov, malih in velikih taj- 
kunov, ki so si v brezpravju dereguliranega kapitalizma izdolbli udobne luknje. 
Postavi se v zakulisje oportunističnega mešetarjenja političnih elit, ki družbeni 
status quo vzdržujejo zgolj s pomočjo vse bolj represivnih ukrepov. Postavi se 
ob bok urbanim aktivistom, ki v globoki krizi vidijo priložnost za spremembe, 
ter intelektualcem, ki si na pogorišču zgodovinskih idej izprašujejo vest.
V svoji obsežni družbeni sceni Stara šola kapitalizma tako v prvi vrsti nastopa 
kot neposredna, angažirana, a hkrati zgodovinsko ozaveščena filmska zareza v 
»nova« protislovja kapitalizma v Srbiji._______________________________

Petek, 21.maj 2010
Marezige - ob 18.30

OBMOČNO SREČANJE PEVCEV LJUDSKIH 
PESMI IN GODCEV LJUDSKIH VIŽ

Kino Odeon
Ob 18.30 Stara šola kapitalizma Režija: Želimir Žilnik 

Ob 21.00 Nepremagljiv Režija: Clint Eastwood

Sobota, 22. maj 2010
Kino Odeon

Ob 18.30 Nepremagljiv Režija: Clint Eastwood 
Ob 21.00 Devet Režija: Rob Marshall

Nedelja, 23. maj 2010
Park Pietro Coppo - ob 10.30

koncert pihalnega orkestra “Mužika” iz Boršta
Orkester vodi Niko Peršič

Vabljeni

Kino Odeon
Ob 18.30 Nepremagljiv Režija: Clint Eastwood 

Ob 21.00 Devet Režija: Rob Marshall

Ponedeljek, 24. maj 2010
Kino Odeon

Ob 18.30 Nepremagljiv Režija: Clint Eastwood 
Ob 21.00 Devet Režija: Rob Marshall

Torek, 25. maj 2010
Kino Odeon

Ob 18.30 Nepremagljiv Režija: Clint Eastwood 
Ob 21.00 Devet Režija: Rob Marshall

Sreda, 26.maj 2010
Kulturni dom Izola - ob 18.00

NAŠA POMLADA
Zaključna prireditev revije otroških pevskih zborov
(JSKD Izola in KC Izola)

Kino Odeon
18.30 Devet Režija: Rob Marshall 

21.00 Bombna misija Režija: Kathryn Bigelow

Sončna dvorana Giordano Bruno, Izola ( pod stopniščem cerkve Sv. Mavra )

Vabimo vas na ogled razstave

»ŠE TO SEM VAM 
POZABIL POKAZAT«

Borisa Benčiča
v Sončni dvorani, ulica Giordana 
Bruna 6 v Izoli (pod stopniščem cer
kve Sv. Mavra).

Razstava bo na ogled do 31. maja 2010 vsak 
ponedeljek, sredo in petek med 17.00 in 
19.00.

Manziolijeva Palača
razstava

SERGIO GOBBO
Ilustracije

Galerija Al^a / Kristanov trg 1

razstava

Jasminke Čišic.
»ZGODBE Z VRTA«

Mestna knjižnica Izola
Petek, 21. maj 2010 ob 19:00 
»Shizofrenija, moja sopotnica« predstavitev knjige 
Knjiga je pričevanje o tem, kako je sredi dobe, ki poveličuje popolnost in 
uniformiranost, mogoče sprejeti svojo neželeno drugačnost in iz svoje krh
kosti črpati življenjsko moč in pogum. Avtor nazorno, brez olepševanja, iz 
lastne izkušnje opiše vse stiske, s katerimi se srečujejo osebe s shizofrenijo. 
Opiše tudi proces rehabilitacije - skozi oči osebe s shizofrenijo. Posebej po
membno je, da poudari lastno dejavnost in odgovornost pri izboljševanju 
in ohranjanju zdravja. Za osebe s shizofrenijo in njihove svojce je knjiga 
nepogrešljiva. Knjiga je primerna za vse, ki si želijo povečati poznavanje 
drugačnosti ter s tem obogatiti odnose.
Knjigo Philipa Hilla je prevedla Teodora Ghersini. Predstavitev bo potekala v 
sodelovanju z Društvom Ozara, Mohorjevo družbo in gospo Renato Ažman. 
Vstop je prost.
Četrtek, 27. maj 2010 ob 19:00
»Misli o športu« a predstavitev knjige v kateri so svoje misli o športu
razkrili varovanke in varovanci Varstveno delovnega centra Koper,
pri tem pa so jim pomagali tudi znani slovenski športniki. Vstop je prost.

• RAZSTAVE V MESECU MAJU
Na steni ustvarjalnosti v mesecu maju svoja dela razstavljala akadem
ska slikarka Martina Žerjal. V vitrinah ustvarjalnosti na ogled različni 
ročno izdelani predmeti Tatjane Prodan iz Kopra ter razstava Klobu
kov, ki so nastali v spretnih rokah varovank in varovancev Varstveno 
delovnega centra iz Kopra.
• Središče za samostojno učenje vabi vsak dan med 9. in 18:30 
Središče za samostojno učenje je namenjeno vsem, ki se želite samo
stojno učiti ali izpopolniti svoje znanje s pomočjo multimediiskih pro
gramov (npr. za učenje tujih jezikov, računalništva), iskanju informacij 
prek spleta, pisanju dopisov, vlog za zaposlitev, seminarskih, razisko
valnih ali diplomskih nalog ter tiskanju. Učenje v središču je brezplač
no, pogoj je članstvo v knjižnici ter vnaprejšnja rezervacija datuma in 
ure učenja. Dodatne informacije na tel.št.: (05)6631-282.
• BORZA ZNANJA IZOLA Vsakdo lahko nekoga nekaj nauči.
Ali vsakdo ima neko znanje, ki ga lahko posreduje, deli z drugimi, nadgradi. 
To je princip delovanja Borze znanja. V Borzi znanja zbiramo, urejamo in 
posredujemo podatke o ljudeh, ki znanje iščejo in o ljudeh, ki znanje po
nujajo. Predmet ponudbe in povpraševanja predstavljajo znanja, vedenja, 
veščine, spretnosti in informacije s kar najrazličnejših področij. Vse borzne 
informacije so brezplačne. Več informacij lahko dobite na tel.št.: tel.št.: 05 
6631 282 ali na spletni strani www.borzaznanja.si

Spoštovani,
Delavnica istrskih plesov “Kako godemo in plešemo v Istri”, 

napovedana za soboto, 22. maja v okviru 38. praznika refoška v 
Marezigah, ODPADE.

Prosimo za razumevanje.
Javni sklad RS za kulturne dejavnosti



M\\DR\f 12 Četrtek, 20. maj 2010, št. 860
Mlada stran- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -

Tudi ex. Trgoavto naprodaj
Po dolgem letu različnih sporov in posredovanj gradbene inšpekcije 
se razmere na severnem delu Sončnega nabrežja očitno urejajo. Do
sedanji najemnik je, po neuradnih informacijah, menda kupil objekt 
Bariere s teraso vred, tako da se le obeta, da lokal ne bo zaprt med 
sezono. Zdaj pa je naprodaj tudi lokal v soseščini, ki ga je nekoč 
imel v lasti Trgoavto, zdaj pa je lastnik menda eden od skladov.

Tretjeuniverzitetni piknik
Danes, v četrtek, 20. maja se bodo v Simonovem zalivu srečali predstavniki, pre
davatelji in študentje vseh treh obalnih univerz za tretje življenjsko obdobje.

Začetek srečanja je predviden za 10.00 uro, ko je, po medsebojnem 
spoznavanju, že predvideno razporejanje za športne igre, še pred 
tem pa bodo predsednice treh društev slovenske obale predstavile 
delovanje svojih društev, nato pa bo sledil kratek kulturni program. 
Nastopili bodo pevski zbori in recitatorji iz vseh treh občin, na kon
cu pa bodo zapeli tudi vsi skupaj. Pripravili so tudi nastop telovad
nih skupin Kopra in Izole, potem pa se bodo pomerili v različnih 
športih, od balinanja do orjontarijskega pohoda.
Srečanje bodo zaključili s kosilom in druženjem ob družabnih 
igrah.

Tisoč življenj, tisoč oblik gibanja
Letošnji svetovni dan gibanja je posvečen pomenu odkrivanja 
gibanja kot preventivnega dejavnika proti velikemu deležu kro
ničnih nenalezljivih obolenj in večini zdravstvenih težav, zato 
zdravstveni delavci vabijo k aktivnostim za gibanje in jačanje mi
šic medeničnega dna. Ob tem ne bo odveč informacija ali dve, 
kaj in zakaj lahko na področju lajšanja in zdravljenja teh težav 
naredimo sami!
V ponedeljek, 24. maja 2010 vabijo v Zdravstveni dom Izola, 
Oktobrske revolucije 11 (sejna soba, 2. nadstropje), kjer bodo 
povabljeni gostje govorili o inkontinenci, o njenem zdravlje
nju in lajšanju težav ter o preprečevanju inkontinence ali iz
boljšanju kondicije mišic medeničnega dna 
Program bo naslednji:
11.00 Uvodni pozdrav: Janislav Ravnikar, dr. med., spec. gine
kologije in porodništva in pozdrav direktorice ZD Izola, Gordane 
Živčec Kalan, dr. med.
11.10 Ženska in Terme Dobrna - Ocvirk Marija, dr. med., spec. 
ginekologije in porodništva
11.25 Prvi center za preventivo in zdravljenje urinske inkontinen
ce pri ženskah v Termah Dobrna - Patricija Goubar, vodja centra 
za fizioterapijo Term Dobrna
11.40 Konzervativno zdravljenje urinske inkontinence pri žen
skah - Viš. pred. mag. Darija Ščepanovič, viš. fiziot.
11.55 Pripomočki za inkontinenco - Mateja Kavčič, Tosama d.d.
12.10 Inkontinenca jn starost nista nujno povezani - direktorica 
ZD Izola, Gordana Živčec Kalan, dr. med.
12.25 Inkontinenca otrok - Irena Cetin Lovšin, dr. med., spec. 
pediater
12.40 Na poti k preventivnemu delovanju - Nevenka Ražman, 
predsednica Društva inkontinentnih bolnikov Obale
Po predvidenem programu bodo gostje pripravljeni na pogovor, 
diskusijo in odgovore na vsa vaša vprašanja. Za prijetnejši zaklju
ček srečanja pa se boste skupaj sprehodili, družili in poklepetali 
po poti do Svetilnika. Kotizacije ni.

V zadnjem MANDRAČU sem zasledil ta prispevek: kako naj SPOŠTU
JEMO TA ODLOK? Res kako naj spoštujemo odlok če ga ne spoštujejo 
ljudje ki so ga napisali in ga na široko objavili z grožnjo kaznovanja, če 
bo hiša oziroma njena okolica neurejena.
Tako se ob stavbi s ponosnim imenom RIVIERA, le nekaj metrov ob njej 
nahaja stavba tako rekoč v centru mesta na katere strehi ( glej sliko) počiva 
ta spoštovani odlok. To streho nosi stavba v kateri je v času Italije domovala 
vojaška konjenica in po končani drugi svetovni vojni so se v njej vrstila razna 
podjetja tako nekoč Mala oprema in kasneje tudi Mehanotehnika; v tistem 
delu stavbe, ki je na sliki, pa je bilo mestno kopališče s tuši in umivalniki. 
Mesto se je vedno bolj razvijalo in stanovanja so opremljali s kopalnicami, 
mestno kopališče pa je neobiskovano pričelo propadati in tako je na ogled 
vsakomur ki se ozre na tako urejeno okolico. Ali so redarji plačani zato, da 
bi po tem Odloku koga kaznovali ? Mar imajo imajo res taka pooblastila, da 
to lahko store?
Stvar je v tem, da je stavba v privatni lasti in jim je to onemogočeno! Kaj 
imamo res več vrst ljudi, več vrst občanov tudi tiste ki imajo privatno lastni
no in so občinsko zaščiteni ali pa je odlok napisal nekdo ki ni vedel kaj in 
za koga je napisal ta odlok?
S kaznijo, ki bi jo plačal lastnik tako zanemarjenega objekta bi se že nabralo 
toliko denarja, da bi lahko popravili oziroma sanirali to svinjarijo ki je stalno 
vsem na očeh prav v sredini naše Izole in to tik ob šoli ki se ponaša tudi z 
oddajanjem sob turistom ki se imajo tako priliko prepričati v dejstvo, da kar 
je daleč od pogleda je tudi daleč od srca (zakona). V stilu televizijske oddaje 
bi tudi v občinski hiši lahko uvedli ČRNO TABLO in bi na njej blestel avtor 
tako pravičnega odloka - če bi le občina bolj sodelovala z občani!

Anton Pavlovčič

25 maj bo spet praznik
Dan mladosti je tudi v Izoli. V torek, 25 maja 2010 ga bodo praznovali Izolani 
ter ostali gostje že četrto leto zapored v Ljubljanski ulici ob tržnici. Prireditev 
s kulturnim programom se prične ob 19.00 in bo trajala do 24.00.

Proslavo bodo popestrili:
- ženska pevska skupina “DEKLETA S ŠKOFIJ”
- moški pevski zbor “IZOLA”
- harmonikaši in ostali glasbeniki
- kolesarsko društvo “BIČIKLETA” iz Kort
Za hrano in pijačo je poskrbljeno. V primeru slabega vremena prire
ditev odpade in se ne prenese na drugi termn.

Društvo 25. maj

Zahvala

Ob prerani izgubi dragega 
brata, strica in svaka

Franca Primožiča
15.2. 1950 - Z 5. 2010 

iz Laporja pri Slovenski Bistrici

se zahvaljujem sorodnikom, 
sosedom, prijateljem za 
sožalje, sveče in pomoč.

Hvala sodelavcem Mestne knjižnice Izola. 
Hvala vsem in vsakemu posebej.

Žalujoča družina sestre Marije Čerin iz Izole



Slovenia - Croazia: 
l’accordo meglio 

che niente...
Tra una ventina di giorni, il 6 giugno prossi
mo, gli elettori della Slovenia saranno chia
mati alle urne per esprimersi al referendum 
legislativo voluto dal governo in merito alla 
ratifica dell 'Accordo di arbitrato sui confini 
tra Slovenia e Croazia. Come noto, raccor
do Pahor-Kosor prevede l’istituzione di un 
organismo composto da cinque arbitri che 
avranno il compito di tracciare la linea di 
confine tra i due Paesi in via definitiva, dopo 
che in tutti questi anni i due Paesi non sono 
riusciti a pronunciarsi meritoriamente. 
Diciamo subito, a scanso di equivoci, che 
noi voteremo a favore dell 'accordo, convinti 
come siamo, e l’hanno sottolineato in molti, 
che un qualsiasi accordo è pur sempre me
glio di nessun accordo. Tuttavia, almeno in 
questa fase, da abitanti di questo territorio, 
vorremmo poter dire la nostra, anche se 
pure in questo caso finiremo con il ripetere 
quanto hanno già ribadito altri, meglio e con 
argomentazioni più consistenti: Lafaccenda 
confinaria tra Slovenia e Croazia da troppo 
tempo sta facendo prosperare elementi di 
estremo nazionalismo che vogliono vedere 
nel vicino il nemico da combattere, un nemico 
che, e lo sanno molto bene, nessuno riconosce 
come tale e men meno sarebbe disponibile a 
combatterlo. Un nemico che, da che mondo è 
mondo, è stato foriero di appoggi e sostegni 
popolari, soprattutto quando si è alla vigilia 
di importanti appuntamenti elettorali. 
Quindi, a nostro modesto parere, sarebbe 
ora di farla finita e ricacciare in soffitta i 
bollenti spiriti di queifantasmi che, dall’una 
e dall’altra parte, stanno usando uno stru
mento democratico per propri fini meno 
nobili. La prima domanda che ci poniamo 
riguarda la stessa decisione del governo di 
ricorrere al referendum dopo aver avuto 
parere positivo da parte della Corte Costitu
zionale. Francamente, ci saremmo aspettati 
che chi si è assunto il compito di governare 
si assumesse anche la responsabilità del go
vernare. Il voto popolare del referendum, è si 
espressione della democrazia, ma, in questo 
caso, potrebbe essere anche espressione di 
debolezza.
Proprio per questo ci è piaciuto il ragio
namento del nostro amico Mislej-MEF, 
(chiediamo venia!) quando, nella riflessione 
della scorsa settimana, ebbe a scrivere: se 
l’arbitrato preoccupa per la situazione in 
cui verranno a trovarsi i nostri pescatori, è 
un timore esagerato. Se la Slovenia si sente 
preoccupata per il futuro del Porto che po
trebbe rimanere senza un contatto diretto 
con il mare aperto, allora vuol dire che non 
ne sa molto di diritto marittimo. Infine, se è 
preoccupata per la solidità dei propri confini, 
allora vuol dire che non ha capito il vero 
significato dell ’Europa.

Ancora voto negativo della CAN 
Costiera per il comune di Ancarano.

La Presidenza della Comunità Autogestita della Nazionalità Italiana Costiera,riunita 
la scorsa settimana, ha espresso parere nuovamente negativo alla proposta di costi
tuzione del nuovo comune di Ancarano a spese del comune-città di Capodistria.

Tanto più - come è stato 
sottolineato nel corso 
della seduta presieduta 
da Flavio Forlani - che la 
proposta è stata bocciata 
dal Parlamento appena 
qualche settimana fa. Il 
riproporre la stessa legge 
in dibattito, grazie ad 
escamotage procedurali 
che non fanno onore ad 
uno Stato di diritto, po
trebbe venir interpretato 

dalla Comunità Italiana anche come una precisa volontà di infierire ulteriormente sulla 
consistenza numerica della minoranza, abusando sia delle norme di legge e delle clau
sole di tutela che le vengono anche dagli accordi internazionali. La Presidenza, in vista 
della seduta della Commissione parlamentare per le minoranze, ha preso in esame pure 
1 ’ analisi preparata espressamente dal governo sloveno per verificare lo stato di attuazione 
della legge che stabilisce la conoscenza della lingua minoritaria negli uffici pubblici. Il 
documento - è stato sottolineto - offre tutta una serie di dati importanti sulle qualifiche 
e sulle persone che nei vari servizi pubblici, in base alla legge, devono conoscere la 
seconda lingua ufficiale e per questo ricevono anche un contributo aggiuntivo sullo 
stipendio. Manchevoli, però, anche secondo la relazione, gli strumenti per verificare 
il grado di conoscenza previsto e quello effettivamente assicurato.

Consiglio Comunale: approvata la 
revisione di bilancio 2010

Presieduto dal vicesindaco Darko Grad, il Consiglio Comunale di Isola ha approvato a 
maggioranza di voti la proposta di assestamento del bilancio comunale perii 2010 che 
prevede una riduzione delle entrate per circa 3 milioni di Euro e, conseguentemente, un 
incremento dell’indebitamento comunale per ulteriori 2 milioni. Ampio dibattito con 
voto positivo unanime anche sul progetto di massima del centro cui turai e-giovanile 
“Arrigoni”, per la cui costruzione il Comune dovrà assicurare nei prossimi anni circa 
dieci milioni di Euro, da reperire anche dai fondi strutturali europei. Discusso ed 
approvato pure il programma di lavoro della Casa di Sanità per l’anno in corso, nel 
quale, tra l’altro, si prevede l’allestimento di un ambulatorio diabetico. Con voto una
nime approvato pure l’accordo di istituzione del Parco archeologico di San Simone, 
dove - come è stato sottolineato - devono riprendere gli scavi della Villa mari tima 
romana risalente a qualche decennio prima della nostra era. Tra i punti all’ordine del 
giorno, infine, alcune modifiche dei piani regolatori e la vendita di singoli immobili 
del demanio comunale. Alla fine, vista l’ora ormai tarda, e venuto a mancare il numero 
legale per deliberare, la seduta è stata aggiornata ad altro termine.

In vista della seduta del Consiglio comunale di Isola, la Commissione per le questioni 
della nazionalità italiana, si è riunita lunedì 3 maggio sotto la presidenza della prefissa 
Lilia PeterzoI con all’ordine del giorno la proposta di revisione di bilancio per il 2010 
ed un informazione sull’apertura di una nuova sezione dell’asilo “L’Aquilone” presso 
la Scuola Elementare Italiana “Dante Alighieri”. Al primo punto la Commissione ha 
approvato in particolare i capitoli di spesa riguardanti le sovvenzioni destinate alle 
istituzioni minoritarie per i quali, come confermato dal capoufficio del settore sociale, 
Miran Žlogar, sono stati mantenuti integralmente le somme già approvate dal bilancio 
2010. Un aumento delle risorse, invece, è previsto a favore dell’asilo “L’Aquilone” 
della Scuola elementare Italiana “Dante Alighieri”, con il quale far fronte, già a partire 
dal prossimo settembre, alle richieste di un aumento degli iscritti. In merito, i consi
glieri hanno ascoltato un’informazione, ribadendo la necessità che la problematica 
delle iscrizioni prescolari venga affrontata nel dettaglio alla prossima riunione, anche 
in presenza della preside dell’Istituto scolastico.



CULTURA CULTURA CULTURA CULTURA
In occasione della diciottesima edizione del Concerto di Primavera, l’”Ha- 
liaetum”della Comunità degli Italiani Pasquale Besenghi degli Ughidi Isola 
(organizzatrice dell’evento), il “Contrà Camolli-Casut” di Sacile ed i “Voci 
della Tradizione” e “Il focolare” di Trieste, a cori riuniti sotto la direzione 
del Maestro Giuliano Goruppi, hanno presentato al teatro della Casa di 
Cultura di Isola il loro ultimo lavoro: la Serata Viozzi.
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La manifestazione 
è stata impreziosita 
dalla partecipazione 
della corale “Nuovo 
Accordo” di Trieste, 
diretta dal Maestro 
Andrea Mistaro. 
Nell’interessante 
progetto “Serata 
Viozzi - Tradizione 
ed innovazione nel
la musica corale di 
Giulio Viozzi”, ideato 
dalMaestro Goruppi, 
sono stati inclusi una 
ventina di brani che 

ben rappresentano la personalità del compositore, pianista, direttore d’or
chestra e critico musicale triestino (1912-1984). La serata è stata articolata 
in quattro momenti, dedicati rispettivamente al canto popolare friulano, a 
quello triestino, alle voci femminili e a quelle maschili, per concludere con 
una delle più complesse elaborazioni del Viozzi, “Chi noga bori no ga remi- 
sion”. Il genio di Giulio Viozzi nel campo della musica popolare è stato nel 
raccogliere l’eredità lasciata daAntonio Illersberg, suo Maestro, mantenerne 
l’integrità melodica e la classicità armonica, arricchendola però con largo 
uso di accordi sovrapposti ed appoggiature. Con un ottimo risultato: un ’at
mosfera diversa e particolare. E tale è stata l’atmosfera al teatro di Isola: 
bravi i cori nelle esecuzioni, belli i canti friulani, spassosi i canti triestini, 
dolci i brani eseguiti dalle voci femminili e da quelle maschili. Superlativa 
l’esibizione della Corale Nuovo Accordo che ha eseguito Notte, O falce di 
luna calante, e O dilectissimi fratres, sempre del Viozzi.

SCUOLA SCUOLASCUOLASCUOLA
I Giochi dell’amicizia, organizzati dalla Scuola materna L’Aquilone, si sono 
svolti ad Isola per la nona volta e hanno visto in una festosa atmosfera di 
gioco adatto alla socializzazione bambini provenienti dal Giardino dell’in
fanzia La Coccinella di Lucia e Pirano e bambini delta nostra istituzione 
prescolare. I quarantotto bambini ospiti e i bambini dell’Aquilone rosso e 
dell’Aquilone arancione sono stati salutati in palestra dalla preside Simona 
Angelini e dalla responsabile della Scuola materna Daniela Zaro. Poi si 
sono alternati nei quattro poligoni eseguendo semplici giochi preparati per 
assecondare il bisogno del bambino di muoversi e di affrontare situazioni 
diverse. Il solito girotondo al canto di Mano nella mano e un piccolo rinfresco 
hanno concluso i Giochi dell’Amicizia di quest’anno.

SPORT SPORT SPORT SPORT SPORT
In una stagione straordinaria tanto per la pallavolo slovena, forse la più 
esaltante di ogni epoca per le imprese dell’ACH Bled, quanto per qualla 
italiana, per i trionfi europei della Trento maschile e della Bergamo fem
minile, ne! suo piccolo pure la Besenghi volley ha saputo togliersi le sue 
belle soddisfazioni. Per esempio nell’ultima edizione del torneo casalingo, 
sempre contraddistinto da un’impeccabile organizzazione, le prestazioni 
besenghiane sul campo sono state impreziosite dalla conquista di due se
condi posti. Il sestetto maschile, in una concorrenza di 8 squadre, ha perso 
la finale contro lo Sikurit di Pola per 2 set a 0,17 a 10 e 17 a 13 i parziali. 
La stessa sorte è toccata alle ragazze le cui ambizioni di successo, dopo aver 
sormontato con autorevolezza gli ostacoli del percorso preliminare di una 
compezione che contava l’iscrizione di 6 formazioni, si sono infrante nella 
sfida decisiva con il Teleport di Lubiana che si è imposto in due set, 17 a 
10,17 a 9 nel dettaglio.

Si dice e non si dice...
Occupiamoci della voce “generalità”. Non dire, per favore: Declinate le vostre 
generalità. Si dica: date i vostri nomi; dite i vostri dati personali. Non è corretto 
nemmeno l’uso di “generalità” nel senso di: maggioranza, totalità o quasi. 
Come per esempio. Questa opera è piaciuta alla generalità degli spettatori. Vi 
diciamo che il solo significato genuino di “generalità” èfilosofico: il principio, 
il concetto di ciò che è generale.

G.S.
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Non c’è più religione
Stiamo entrando nella stagione detta delle vacanze. Una stagione 
da tutti attesa. Spendere parole sull'Importanza delle vacanze 
è quasi superfluo. Queste, infatti, servono a smaltire le tossine 
accumulate in un'annata di lavoro, consentono di ridare vigore 
al nostro organismo e a rinfrancare l’animo. Lo hanno capito da 
tempo anche i giapponesi che nelle vacanze vedevano un lusso 
da non pemnetterselo. Oggi se lo permettono eccome. Infatti, oggi 
è impossibile visitare qualche città d’arte senza trovare comitive 
del Sol Levante. Da noi invece il rapporto con le vacanze sta cam
biando. Leggiamo che i cittadini sloveni non trovano più il tempo 
per andare in vacanza. Strana questa metamorfosi se si pensa che 
si trattava di una cittadinanza gitaiola, festaiola, sempre sul carro 
dell’allegrìa. Mah, noi pensiamo di aver capito dove sta la novità. 
In tutto il mondo si dice che il tempo è denaro. Perciò possiamo 
ricondurre quella motivazione riguardante la mancanza di tempo 
alla penuria di denaro. E che Dio ce la mandi buona e ci porti ad 
avere un pochino di tempo in più.

Gianfranco Siljan

ATTIVITÀ COMUNITARIE
Manifestazioni culturali

Venerdì 21 maggio, ore 18.00, 
Palazzo Manzioli
ATTI XXXIX - Dopo l’interven
to del prof. Giovanni Radessi, 
direttore del Centro di Ricerche 
Storiche di Rovigno, il volume 
sarà presentato dal prof. Diego 
Redivo, dell’Università degli 
Studi di Trieste. Organizzazione: 
CRS Rovigno, UI-UPT e la CI D. 
Alighieri.

Sabato 22 maggio, ore 18.00, 
Palazzo Manzioli 
RICORDI DI VENEZIA NEL
LE VECCHIE CARTOLINE 
ISTRIANE, QUARNERINE E 
DALMATE con Luigi Vianelli 
di Venezia, collezionista e stu
dioso di storia delle cartoline e 
appassionato di storia istriana e 
dalmata. Sarà esposta pure la sua 
preziosa raccolta di cartoline. 
L’incontro rientra nelle attivi
tà incluse nel Progetto della CI 
D. Alighieri intitolato SULLE 
TRACCE DELLA SERENIS
SIMA. Organizzazione: CI D. 
Alighieri.

Venerdì, 28 maggio, ore 17.30, 
Palazzo Manzioli 
CULTURA E VISIBILITÀ 
DELLA DONNA - Incontro vol
to alla promozione della cultura 
attraverso le esperienze di varie 
donne impegnate nel sociale, 
nella cultura e nell’istruzione. 
Sigla del protocollo d’intesa 
transfrontaliero per contribuire a 
valorizzare la cultura delle don
ne, realizzando scambi e progetti 
nell’ambito dell’area transfron
taliera. Organizzazione: CI P. 
Besenghi degli Ughi e Associa
zione POEM di Capodistria.

Giovedì 27 maggio, ore 18.00, 
Palazzo Manzioli
CONCERTO PER VIOLINO E 
PIANOFORTE del DUO AE- 
L1A - Si esibiranno due giovani 
strumentiste: EGLE JARKOVA 
(Lituania) e INESA GEGPRIFTI

(Albania). Sono due ex allieve 
del Collegio del Mondo Unito 
di Duino che attualmente si stan
no perfezionando al prestigioso 
Conservatorio di Boston. In pro
gramma brani di W. A. Mozart e 
di C. Franck. Organizzazione: CI 
D. Alighieri.

Venerdì 28 maggio, alle ore 
20.30, Estivo della Comunità 
degli italiani di Capodistria
CONCERTO con Dario Marušič 
e la sua band e Davide Van De 
Sfroos. In caso di pioggia il con
certo avrà luogo nel teatro di Ca
podistria. Organizzazione: CAN 
di Capodistria, Isola e Pirano.

Sabato, 29 maggio, alle ore 
20,00 a Teatro Isola 
Il gruppo di filodrammatica della 
CI Pasquale Besenghi degli Ughi 
presenta in anteprima la comme
dia intitolata ODISSEA ISOLA
NA. Regia di Ruggero Paghi, 
musiche scelte ed eseguite da 
Claudio Chicco, scene e costumi 
di Fulvia Grbac. Organizzazio
ne: CI P. Besenghi degli Ughi.

Biblioteca D. LOVISATO
Biblioteca Domenico Lovisato: Lu
nedì e Giovedì: 10.00 - 13.00 
Martedì: 15.00- 18.00 
Mercoledì e Venerdì: 16.00 - 19.00 
Sala di lettura:
Dal lunedì al venerdì: 17.00 - 20.00.

Aula INFORMATICA
Aperta al pubblico previo accor
do con il responsabile.

Sport e ricreazione

Tennis maschile Besenghi
La squadra della CI P. Besenghi 
degli Ughi, partecipa al campio
nato ricreativo estivo del Litora
le (Dunlop-Slazenger). Tabella 
degli incontri: Venerdì, 21 mag
gio 2010, alle ore 17,00 contro 
la squadra VETERANI KOPER 
a Isola / III Turno; Venerdì, 28 
maggio 2010, alle ore 17,00 con
tro la squadra BELVIN del Col- 
lio di Gorizia / IV Turno.
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Menole so potegnile ta kratko
Tudi nedeljska izvedba tradicionalne Menolade, tekmovanja špor
tnih ribičev v lovu na menole, je privabila lepo število tekmovalcev, 
ki so se na morje podali v izredno valovitem morju, ki je marsikate
remu ribiču dalo vetra. Še huje pa se je godilo menolam, saj so jih na 
obalo prinesli skoraj 250 kilogramov. Zmaga je tokrat odšla v Italijo, 
izvrstna druga pa sta bila mlada člana domačega kluba Menola.

Srečanje s svojci
V petek, 21. maja ob 16.00 uri, bo na dvorišču Doma upokojencev, 
piknik stanovalcev s svojci in prijatelji. Hkrati bo potekalo srečanje 
izolskih pevcev, ki bodo oblikovali kulturni program, »Pesmi z na
šega dvorišča«. Sodelovali bodo: Val morja - pevska skupina Doma 
upokojencev Izola, Morje -pevska skupina Univerze za III. življen- 
sko obdobje Izola, Sinji galeb - ženski pevski zbor DU Izola, - moški 
pevski zbor Izola, recitatorji - Društva invalidov Izola
V primeru slabega vremena bo potekalo samo srečanje pevcev, ki bo 
v jedilnici Doma

KRIMINALNE

MALI OGLASI

Leta niso važna
Ponoči so nas poklicali za interven
cijo iz Izolske bolnišnice. Tam so 
nudili pomoč močno opitemu 70 let
nemu Koprčanu. Možakar namesto, 
da bi bil zdravstvenemu osebju hva
ležen, pa je nanje kričal, jih zmerjal 
po vrhu pa še grozil s pretepom. Po
licisti so ga odpeljali v policijsko pri
držanje in napisali znatno kazen. 
Nič novega
Prometni policisti so ob 22.00 uri na 
izolski obvoznici ustavili 43-letnega 
Ljubljančana. Vozniku avtomobila 
je bil odrejen preizkus alkoholizira
nosti, ki je pokazal 0,65 mg/l alko
hola, zaradi česar je bil pridržan do 
streznitve.
Priprave na digitalizacijo
V zadnjem mesecu je nekdo v Avto- 
campu v Izoli iz ene od počitniških 
prikolic ukradel krožnik satelitske 
antene, znamke Hirchman, premera 
80 cm. 63-letno lastnico je tat oško
doval za 200 EUR.
Muca copatarica 
Izpred stanovanjskih vrat je nezna
nec ukradel športne copate in s tem 
dejanjem lastnico oškodoval za 60 
Evrov. Sledi kazenska ovadba.

Ni šlo za ocene
Policisti so intervenirali pred sred
njo šolo, kjer je prišlo do spora in 
fizičnega obračunavanja med sred
nješolci. Policisti so kršitelju izdali 
plačilni nalog zaradi kršitev določil 
ZJRM.

Ni našel nafte?
Neznani storilec je na delovišču ce
ste na delovnem stroju razbil šipo in 
povzročil za 150 Evrov škode. Sledi 
kazenska ovadba.
Statistika
V preteklem tednu so policisti še v 
6 primerih osebam zasegli prepove
dane substance in v treh primerih 
podali kazensko ovadbo za kaznivo 
dejanje Neupravičene proizvodnje 
in prometu z mamili.
ALKOHOL:
0,30, 0.33, 0.50, 0.53 mg/l, 0,61 
mg/l - pridržan, v enem primeru je 
bil zoper voznika odrejen strokovni 
pregled na mamila.

Objavljene in tudi druge Male ogla
se lahko prebirate na strani www. 
mandrac.si v rubriki mali oglasi.

Nepremičnine

PRODAMO
- Prodam ali zamenjam stanovanje v 
Ilirski Bistrici za stanovanje v Kopru ali 
Kozini. 031 310 410
- V Izoli - Livade ugodno prodam brez 
posrednika, enosobno stanovanje v iz
meri 46 m2 v 5/5 nadstropju mirnega 
bloka. Stanovanje obsega predprostor, 
kopalnico, shrambo, bivalno kuhi
njo, dnevni prostor in balkon ter klet. 
Na galeriji stanovanja dodatnih 30m2 
(15m2 pohodnih). Stanovanje obnov
ljeno 2010. Cena 99.900 EUR. tel 031 - 
827290
ODDAMO
- Družini ali paru oddam v najem opre
mljeno 3-sobno stanovanje v Izoli, za da
ljše obdobje. Za informacije pokličite na 
telefon 031 606 668.
- Na Ljubljanski ul., v neposredni bliži
ni Manzolijevega trga, oddamo poslovni 
prostor skupne površine 140 m2. Poslov
ni prostor se nahaja v treh etažah. 
051-634-390
- Oddamo manjše trosobno stanovanje 
v Šmarjah pri Kopru za daljše obdobje, 
tel 031 872 203
- Oddam stanovanje za 4 odrasle osebe 
v starem delu Izole. 041 476 038
NAJAMEMO
- Za daljše obdobje najamem dvosobno 
stanovanje, najraje v okolici Kopra ali 
Bertokov. Smo 3 odrasli, redni plačniki, 
tel 041 804 153

Delo

- Nudim likanje in gospodinjska dela. tel 
040 517 156
- Družina želi pomagati starejši osebi pri 
gospodinjskih opravilih, tel 051444 912
- Nudim vsa gospodinjska dela in pomoč 
starejšim na domu. tel 031 567 627 
-Opravljam različna gospodinjska opra
vila. tel 031 295 156
-Delila bi z nekom svoj prostor, name
njen svetovalni dejavnosti v Luciji. Inf. 
na št. 040-331-044
- Inštrukcije angleščine ter italijanščine 
za OŠ in SŠ. tel 040 527 367 (Tina)
- Nudim oskrbo in pomoč na domu sta
rejšim in bolnim.Tel.040 397 332
- Likam na domu. tel 041 939 136
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Vozila in plovila

- Prodam avto Lancia Z enoprostorec - 
7 sedežev, nove gume, veliko opreme. 
Cena 1.500 eur. Marko: 041 935890
- Prodam 4 gorska kolesa(21,18 brr- 
zin) in eno moško, cena cca 50EUR 
na kolo. tel 040 638 217
- Prodam Fiat Punto 16V dynamic, 
letnik 2004, rdeč. cena po dogovoru 
tel 040 845 933
- BMV 318 i Tourning letnik 97, odlič
no ohranjen, prodam, tel 031 611 568

Kmetija

- Prodam ektsra deviško oljčno olje po 
ceni 11,00 evrov/liter in domači refošk 
po 1,50 evra/liter. Kontakt 040/251-335
- Kompostiran KOZJI GNOJ tel 040 342 200
- Prodam extradeviško oljčno olje.Cena 
10 EUR/1. Po želji možna dostava na izol
skem območju. Kontakt 041 217 485
- Prodam motorno žago (Husqvarna). 
Tel. 041/828605
- Prodam ročni mlin za grozdje.
041/878603______________________

Razno

- Prodam zelo ohranjeno otroško 
kolo Tiger (14col) z dodatnimi kole
ščki in dobro ohranjen otroški latex 
jogi, debeline 5 cm velikosti 60 x 120. 
Cena po dogovoru, tel 040 984 263
- Prodam otroško posteljico z po
steljnino. Kot nov. Cena po dogovo
ru. 041/828605
- Spalnica, z drsno omaro dolgo 3 
m, nočne omarice in ogledalo nujno 
prodam poceni, tel. 030 399 887
- Staro fotografijo Izole, na platnu,
velikosti 130 x 92 cm v okvirju, pro- 
dam. GSM 040 120 236___________™mEdoTRošK£
V soboto, 29.5.2010 od 11. do 17. ure 
Društvo prijateljev mladine Izola v 
parku Pietro Coppo v Izoli pripravlja 
sejem otroške opreme, oblačil, igrač 
in knjig. V kolikor bi želeh svojo opre
mo prodajati na eni izmed brezplačnih 
stojnic, nas prosim pokličite na tel. 040 
385529 do petka, 28.5. Vsi, ki pa bi že
leli ceneje kupiti opremo, ki jo potrebu
jete, pa ste vljudno vabljeni, da obiščete 
naš sejem od 10. do 17. ure. Še posebai 
pa ste vabljeni na lutkovno predstavo 
"Mineštra LaLa” lutkovnega gledališča 
Ku-Kuc. ki bo ob 15. uri v paviliionii 
parka Pietro Coppo.
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Končno je prišlo sonce in zadišalo je po poletju. Turistični delavci 
pa so se lotili urejanja svojih lokalov in okolice. V Simonovem zali
vu so se lotili prenavljanja njihove plaže, ki je sicer ena lepših narav
nih plaž a je že precej zdelana. Zdaj so se lotili urejanja sprehajalne 
poti, ki bo po novem pretlakovana in urejena da je kaj.

H koncu gredo tudi dela na svetilniku. Tlakovci rdeče barve so tik 
pred koncem, tudi robniki so urejeni in zdaj je na vrsti zelenica, ki 
pa jo bodo menda le uredili, da na njej ne bo odvečnega betona.

Končno se nekaj premik tudi pri arheološkem parku v Simonovem 
zalivu, ki je ob svetovnem dnevu muzejev odprl svoja vrata in ob 
lepem vremenu ga je obiskalo lepo število Izolanov in tudi nekateri 
mimoidoči turisti.

...0...K&M LEfO 
..DRUŽINA IZLET...

"KZE PA... SE je
KANALŠČINA toliko 
PODRAŽILA.. TA AREMO 

K SORODNIKOM.. NA V C

O razstavi “pozabljenih” del Borisa Benčiča je nastala tudi ta lepa 
fotografija, ki mimogrede pokaže tudi čudovito stopnišče sosednje 
stavbe, ki pa propada in ogroža stanovalce te stare hiše.
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oÀtOK/
sveste- slovensko Meso

NOVOST 
v marketu IZOLA 

mesnica 
Meso

Kamnik d.d.

20., 21. in 22. maja vas ob nakupu 

nad 20 € nagradimo s porcijo 
čevapčičev in kozarčkom rujnega!


